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- Obrady )OaX zwlczajnej Sesji Rady cniny ZieloDa co.a ohvorzyl
PEewodniczqcy Rady cminy Henryk Walczak. nasrepnie pze$,odniczq;y
Rady Gminy pr4qiral pzybyltch !a dzisiejsze obrady, $,osobach, pa;ia
Prezes .,ZWiK' w Zielonej corze, pana Wiceprezydenra Miasta, pda reklom i
Kanclerza Uniwersyreru Zielonogorskiego, pana Maiusz Jdkowskiego
Konendanta Koncndy Miejskiej policji,pana Adama Miteja Komendanra III
Konisarialu Policji, radnych powiatu ladwige Oziemkowskr j Jadwig! Kaiuze
wdjla Gminr, z ce w6jta cminy, pani4 Skarbnik, paniq Seket;rz, pai:r
mecenas, dyreklor6w llac6wek o(wiarowych, kierownik6w referal6w, dyrektora
GBP i KZG, Panie ; Pan6w sohys6w, witan wszys*ich pozostatycb gojci i
nieszkanc6w Gminy oraz Pani4 i Pan6w Radnych.

PROTOKOL Nr )L]lx/09
PRZDBIEGU SDSJI RADY GMINY ZIELONA GOR,{

z dnia 22 czenrca 2009 roku

. Przewodniczacy Rady cminy, slwierdzit qworum na sali obra{t ob€cnych
jesl 12 radnych na stan 15 radnvch, / tista obecno6ci ,. zalqczeniu / ;iqc
Fosiadahy zdolnoi! do pode.jmowania uchw.I.

Przewodnicz{cy Rady cminy pos,iedzial, ze pozqdek obrad otuynali
Panslwo w zawiadomieniach. Nasl€pnie Przcwodnicz{cy Rady slyra} czy kros
2 Paisnva.adnych m! p.oporycje znihy porz4dku obmd.

Zmiar do porz4dku obrad nie zgloszono.

Przewodnicz4oy Rady cminy pop.osi] o przegtosorvdie porz4dku,
glosowaniu lolnfomowal, a poz4dek obrad zostai przyjtLy r r gtosmi za

Ad.3.
Przewodnicz{cy Rady cminy zwr6ci} sie z zapylaniem do Sekretaza obrad.
czy zglasza uwaSi do rescip.zcbiegu pforokoh osrarniej Sesji Rrdy .
Sekclau obrad powiedziai. ze radna Antonina Ambrozewicz, Sawczuk zgtosita

i l

trwage do tresci protokolu.
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Przewodnicz4cy Rady Cminy spyial, na czym poLegajqte uwagt.

Radna Antonina Anbrozewicz- Sawc^k- wyjaSnila, zc uwaga polega na
niedoinfornowaDia, nawet wyborc6w w protokole, kt6ry ro jest na
stronach inlenetolach . odno6nie qlstqlienia Pana Swiejkowskiego
mieszkanca Raculi.
W protokole napisdo, ze Pan Swieikowski zlozy], li lylko skarge na
r€ce Pan3 Przewodniczqccgo, chciatam podkre ia ze Pan Ss'iejkowski
zostai przez Pana Przewodnicz4cego zaprcszony do m6wnicy, lyni
slowani cluje ,,zalraszam micszkdca Roculi", mimo tego ze Pan
Swiejkowski nie podnosil w og6le rqk do zabmnis glosx i Par
Swiejkowski nie tylko z{o2y1 pismo ale i je odc4aa}

Przewodnicz4cy Rady Gniny, oiwiadcryl ,ze iest to absolxtna nje Pmwda.
poniewu PaD Swiejkosski zglaszal si€ wczesniej lecz rrystEPienle puetrala
mu osoba z lewej strony, kiedy ta osoba skoiczyta , wredy poprosilem Pda
Swiejkowskieeo.

Radna Antonila Anbrozewicz- Sawczuk dodala, zc nie ma zapisu, ze odc4ta]
pismo na Ffrazne zaproszenie Pba.

Przes odn ic7:rcy Rady Gminy loprosii o lrzeelosorlanie pzy.jecia prolokoh'

Za przyjeciem protokolu przebiegu Sesji siosowalo 9 os6b, 2 wslrzvmalv sie
od glosu, I osoba byla pzcciw /A.Ambrozewicz Sawczuld

Przewodnicz4cy Rady loinfonnoual 7e p.otok6l zostat przyjaly

Na wstepie Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedziat, zc w ol<resie
mi€dzysesyjnyn czyli od dnia 27 kwietnia uczeslmczviem w nasrepul4cvcn
imprezach orasnizowanych na terenie gmrny:
-\\.dniu 28 kwiehia uczestniczyiem w obchodach dDi ziemi zofsanizowanlch
Drzez PSP w Ochli.
lw aniu z maia w smimych obchodach Dnia Strazaka zorsanizowdvch prez

OSP Jdogniewice,
w dniu 21 maja w dniu patrons szkoly w ochli,

-s  J1.1,  o la jd odb\  o ' ie  roz ' -48r ' i (c  e sn :T€.o \o ' l 'LrsL pl8 ' r )  4cg'
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'w dniu 30 naja wspolnie z Panem w6jtem zlozylisny grarulacje i zyczenia
mieszkancom Jarogniervic Panslwu liedot z okazji 5A lecia po2ycia

-w dniu 6 czeflca uczeshiczylen w fesiynie zorsanizowanrm pzez szkole w
Drzonkowie. oraz festynie w Przylepie.
$,dntu 9 c,etrca odbylo sie rozstzysniecie konkursu na Loso Cmimej

Biblioleki Publicznei /s w Za$.adzie,
-w dDiu 13 czeNca uczestnjcz)4em w festynach w Zlioniu i Dzonkorie, oraz
niedzynarodorvym konkuBie akobalyki ldecaej w Przylepie,
-w dniu 14 czeNca odby] sie feslyn rodzinnv w Ochli,
w dnir I 5 czeNca odbylo sia zakonczenie projektu ,,szkola f6$nych szans",
a w dniach I 6 i I 8 przysluchiwalen siQ obudom Komisj i Orrviaty,
17 czeNca uczestniczylem w spolkaniu z Panen Wilhelnen Skibinski,

aulorem ksi{zki,.Dzieje KJtp}",
-19 czcrwca uczestniozylcn w uroczyslosci zakonczenia rokx szkolnego,
2 I cze^vca w lesiynie zorgeizowaryn przez Klub spodo$ y w Ochli.
w dniach 3 0 kwitnia. 14,2 I i 28 maja i 4 czcrwca lelnilem d) rur w Uredzie.

w uroczysroiciach, na ktore otzymdlem zaproszenic
uczestmczylem przepraszam.

PzewodDioz4cy Rady spltal czy s4pytania do predst.wionej infonnlcji.
Pylan nie zgioszono. radni informacje puyjeli.

Naobradyprzybyli radni JaroslawBercnti Tonasz Sroczynski.

Przewodnicz4cy Rady Gminy zwr6cii sir 1 Fosb:t do wojta Cmin) o
przedstawienie sprawozdmia z realizacli uch\aat Rady \ okresie

W6ji Gmnry przedstawil sprawozdanic z pracy w okesie miedTyse+jny'n
podkre(lajqc, ze od ostatniej Sesjizostary wfdane zostaly a212 zaoqllrenia z
zakresu realiacji uchwaly budzelorvej z zakresu sospodarki lnansowej,
realizacji zadan prryslugujecych organowi prowadz4cemu plac6wki oswialowe,
realizacji zadd z zakresu infiastrukturf lcchnicznej, realizacji uchvaiy w
spra$ic z.s.d nabywania. zbywani. i obciqzcnic njeruchomoici oraz ich
wydzier2awiania lub $rnajmowdia na ok]cs dluzszy 
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Ponadro w okesie tym :
-w dniu 24 kwietnia uczestniczylem w spoikaniu zwiqzku sybirak6w oraz
przeglqdzie artystychyh p.zedszkolakow,
-wdniu 25 odbyl sje KotrkuN Bezpieczny s,ruchu drogoqym,
'w dniu 27 odbyla si€ narada dyrekrobw placowek oSwiaiowych,
-w dniu 28 odbyb siq konsultacje na tcmat studium us2runkowai
Tagospodarowdia przesrzennego oru ufoc4rstosi zorganizowana lzez PSP
ochla z okuji Dni. Zicmi,
-w dnju l0 kwieinia uczestDiczylem w Wahym Zebraniu,.ZWiK" Sp.z.o.o,
-w dDiu I maja uczestnic,l,len z nrai6wcc rv Ochli
-w dniach 2 inaja,9 maja i3l maja uczestniczylen w feslynach w Raculi,
Przylepie i SIarym KisieliDie,
w dniach i1lrajaodbylo slq sloddnie pl."Zawada dawniej a dzis ,

'w dnixl2 maja uczesnriczllcm w KonkuNie ortogmficznyh zorganizowanym

w dniu l4 naja uczestniczylem wKonsresie cmin wiejskich.
-w dniu 2l i 28 maja uczestniczylem w uroczystosciach zwi{zanych z
obchodami lwirla pat.ona szkol w Ochli iPG wPrzllepie,
w dniu 26 maja w Nowym Kisielinie uczesrnicT.ylen] w slolkaDiu z okazjiDnia

Ma&i, w tym tezdniu odbyla sienamda dyrektor6w szk6l.
L  d n ' J  l . r e r w c a  ! \ / ( \ ! r ' . / ) l c  4  . r o . / ) \ o . c  . w k l . , p . / r ' L , o { d 1 : e

kamienia wegielnego pod budow€ Salisportorvej w Swidnicy,
{v dniu I czerwca uczcstniczyten w Konferencji Gmin Wiejskich.
w dniu 5 czerwca w inlrezie przedszkolnej pi. ,,czltamy dzieciom", rv rym

samym dniu odbyl sie KonluB tworczo!.i S].wa.:kieeo, ofz sFotkanie z
okazji obchodow 25 lecia Stowarzyszenia Sokol,
-w dniir 6 czerwca uczestniczylem w festynie w Przylepie i rodzinnym s'

-w dniu E czes,ca uczestnicryiem w Sesji Sejmiku.
w dniu 13 czerwca odbylo si€ wiclc in!.ez ja uczestni.a4em w fesq'nie w

Ochli , Zaloniu i Drzonkowic, Spanakiadzie 1v Czenviensku i Finale
Konkursu Mega Dens w Drzonkowie,
'w dniach 16 i 18 czeMca uczesiniczylem w posiedzeniach komisji,
a 19 cze$ca w urcczysloaciach zwi{zanych z zakoriczcnicm roku szlolncgo.

-  /eu dr i . /a\ )  Rcd) Cmin).  p}r8 l . / )  "d p)rdni--r



Ad. 6
P.zewodriczqcy Rady Gminy splral . czy zostaly udzielone odpowiedzi na
ifteryelacjc zgloszone na ostainiej Sesji.

W6jt odpowiedzial, ze na ost.tnicj Sesji nie zostaly zgloszone 2ddnc zap)tania

Przewodniczec) Rady Gminy, podziekowal goScion, ktorzy nie nog4 dalej z
nmi uczestniczyd w ob.adach.

I I
ftzewodnicz4c! Rady Gminy powiedzial, ze pzechodziny do kolejrego punktu
poua3ku obmd, a rnianowicie rozpltrzenia projekox' uchwai i podjecie
uchwat) lub zajacic stanowiska.
Przewodniczqc)' Rady GDriny powi€dzial, 2e pierwszy projekr lchwaiy dolyczy
uchwalcDia miejscowego planu zagospodarollania przeslzemego obszaru
polozonego w obr€bie Racula i obrebie Sucha. dodajqc ze projekt szczegoiowo
byl om6wiony na komisjach r po czym spyla] ozy sq pltdia b{dz uwagi.

Radninie [nieSli uwag ani pytai.

Przewodnicz4cy Rady Cminy, lowiedziat, 2e pzed wyshchaniem olinii
Ko'nisji powinniSmy uslalii rysokoSf sLawki zwiazdej ze nian:i wartosci
ceny 8runtu czyli optat'l llan'sLyczlq , dodal ,ze na Kom'sjach proponowano
stawke 25%.
lnnej propozy.ji odnoinie wvsoko<ci stawti nie zslosTono.

Przewodniczqcy Rady Gminy loprosil o przedsiawienie opinii z posiedzen

Radna Hanna Wysocka - P.zcwodnicz.rca Komisji Bldzetu, Rolnict*3,
Intrastuklury i Ocinony Srodowiska powiedzial, ze komisja pro.jekt
uchwaly zaopiniowata pozyqnmie, ze srawk4 25%.

Radna Anlonina Anbrczewicz- Sawozuk Przcwodniczaca Komisji
po$icdzio lx zc Komisj r Pol i ryU So( j r lnc j ,  Zd io$ iJ ,  Prr$
CzlowickaiP.aworzqdnoSclpro.jek! uchwaly zaopiniowala
poz,\tywnie, dodala,ze na Komisii proponos,ala stfwkt 20 %, kt6ra nie
zostala przyieta, usralono slawke 25%. 

l, lr,k t r



Radny Wieslaw Kuchta Przewodnicz.rcy Kontsji Ojwiary ; Kutturf powicdziat
ze komisja prqjekl uohwaly zaoliniowala po,_ytyMie, r6wniez ze siawk4
25%.

Pzewodniczqcy Rady CminX, polrosi1 o przegtosowanie uchwaty.

Na zakonczenie w6jt pojnfomowat, zc w przytadku gdyby pojawily sia
stosowne materiaty do przystqpienia do otmcowania hiejsco$,eeo planu
zagospoddowm'a ltzesirzennego terenu Lubuskiego Parku Tectmoloeicbego,
wysq.pia do Pana Pze\yodnicz{rcego o zwolmle w tei sprawie Sesji Mwer
moze 10 byi w lrybie lilnym.

Uchwala zostala podj€ra 12 glosani za i2 pueciwnymi LBerent iA
Anb.ozewicz SawczuU -Uchwala Nr XXX/t37/09.

2l
Przewodniczqcy Rady cminy, powiedzial,2e koleiny projckt uchwab dotyczy
uchwalenia miejscowego planu zagospoddowania p.zesrvemego obszaru
polozonego w obrebie Nowi Kisielin i obrebie Srarl Kisielin, po czym spyral
czy s{ p}1aDia b4dz uwasi, bo p.ojekl bJl omawionyna komisjach.

Radninle wnieiti uwag ani p)to.

Przcwodniczqcy Rldt Cminy, powicdzial. ze przed $,stxchaniejn olinii
Komisji powimismy uslalii wysokosa srawki zwiqzmej ze aian:i $,adoSci
ceny gruntu czyli optat4 llanislycaq dodai, ze na Komisjach proponowano
s1a$,ke 25%.

I l r . i p r o p o 4 c r i o d l o  n i .  { )  . o ( o  i  D v k i n i e / g l o . / o n o .

Przewodniczqcy Rady cniny loprosii o przedstawienie opinii z posiedzen

Radna Hanna wysocka - Przewodnicz4ca Konisji Budzetu. Rohicrwa,
Infrastn(llrry iOchroly Srodowiska powiedziai.2ekonisjaprojekr
uchwaly zaopiniowala loz)tlvnie. ze stawkq 25 %.

t
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uchwaly zaopiniowala pozyrlwnie, usralono srawke 25%.

Radny Wiesiaw Kuchta-Pzewodniczqq Komisji Oswialy i KutturJ, powiedziai
zc komisja projekl uchwaly zaopiniowala pozltt1vnie. .6uie2 ze srawk4
25%.

Przewodnicz.rrcy Rady cminy, poprosil o przeglosowdie uchwa])

Uchwala zostala podjeta 1? glosami za i 2 przeciwnyni /J.Berent i A.
4 _  b  o 2 e s . . S d d . i  I  r c f r d l . N  . \ \ \  2 1 8 0 t

3l
Pqcwodnicz4cy Rady Cniny, powiedzial, ze koleji, projekr uch{aty doryczy
xchwalenia zniany sludium uwarunkowan i kierunkow zagospodarowania
przeslrzemeso gminy zielona G6ra.
Przewodniczitcy Rady cminy oiwiadczll, 2e projckl szczeeotowo byl
o'nowiony na komisjach, w zwi4zku z rym spyhl czl s{ p}4ania bqdz uwagi.

Radni nie wniesliuwag ani pylan.

Radna Anlonina Ambrozewicz- Sauczuk
Poliq,ki Socjalnej. Zdrowia. Pra\!

- lowLedziata 2e Konisja
Cztowieka i Prau orzqdnoici

Puewodniczqcy Rady Gminy loprosil o p.zedstawienie opinii z posiedzen
Komisjiwrazz oliniqo uwagach zawarlych do sludium..

Komisji Bud2etu. Rolnictlva.
powiedzia], 2e kornisja projek

Radna AnloniDa Ambrozewicz Sawcak powiedziaia ze Komisja Polilyki
Socjalnej, Zdrowia. Praw Czlowieka i Pmworqdrojci prcjekt
' c h u d t y  / d o o i l i o $ d l d  ! o 4 4  v n i e N , 4 / / , o , . , . ) e 1 i \ , i a - : .

Radna Hanna wysocka - ftzewodnicza.ca
Iniidstnrkn,r.v iOchrony Srodowiska
uchwaly zaopiniowala pozytywnie wnz z

Przewodnicz4cy Rady Gniny, polrosil o przegtosowanle

Radny Wieslaw KLrchla-Przewodniczacy Komisji Oiwialy i Kultury powiedzial
ze komisja projektuchwaly zaopiniowala pozltywnie $raz z
rozslrzygni€cimi.

(
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Radni nic przyjete uwagiprzyjEti ll gtosani za i I przeciwnym

P.z-ewodnicz4cy Rady Gniny, poprosit o p.zeglosowdle uchwaly.

Ucnwala zostala podjeta jednoglosnie. -Uchwala Nr X)aY 239/09.

Wiceprczydent niasta Pan K.zysztofKaliszuk w nnieniu Rekton Uniwe6)leru
Zielonog6r'skieso, Kanclerza oraz Pfe4rdenia Miasra podziekowai za przyjecie
sludium , ktory lodkeslil ze podjecie uchwaly b€dzie Dialo ktuczow) wplyrv
na rozw6t naszego rogionu, otwiem sie mozliwo6i realizacji naukovych
inweslycii w poludniowej czqfti wojewodzlwa . Mamyjuz lrzyznane Srodki na
trry nowe obiekor uczelnianc. Na zakoiczenic Pan Prezydenr lodzi€ko$,al
W6jlowi z ton]oc w realizacj i zadania

PRZERWA

Prreivodniczqcy Rady cminy, powiedzilti, 2e kolejny projek! uchwaly dotyczy
wieloiehiego programu inwestycyjnego v,cminie Zielona c6ra na lata 2004-
2013.
Pzeivodnicz4cy Rady dodal, ze prcjekt uchwaty byl szczeg6lowo om6wiony
naposiedzeniach komisji , niemniejjednak spylal czy s4lytania.

Pzewodniczqcy Rldy Gminy poprosil Prcwodnicz{cych Konls.ji o opiDig.

Radna llama wysocka- Przewodniczqca Komisji Budzctu, RoLnicrwa i
Inf.aslrukury iOchronl Slodowjska po$,iedziata, ze koDrisja prcjek
r'chwaly zaopiniowala po?-ylywnie.

Radna  nronina Ambro2ewicz Sawcak powiedziala re Komisja Polityki
Socjaliej,Zdrowia, Praw Cziowieka i PrawoLz4dnoici projekt uchwaly
zaopiniowala lozytywnie .

tbdny Wiestaw Kuchta-Prewodnicz4cy Komisji Oiwiaty i Kultury oswiadczyl
2 c l , o . ' . i d p , o i e \ '  h l l a b  r o ! . 1 . o k . . -  l o 7 )  r q ' i e .

Pr,eauJnjczac) Rcdi  popros lo p,zegtosu$ar ic



Uchwata zoslala podjeta przy 12 glosach za, I pzeciwnyn /J.Berent i I
qslrzynulqcyn sie -UchwalaNr XXX/240 /09.
5/
Pzewodniczqcy Rady cminy lowiedziai, ze nasrapny prcjekr uchwaly
doryczy zmioy bDdzetu gniny na ?00, rok. na wsrgpte powiedzial , ze
projekt uchwaly by] szczeg6lowo on6wiony na posiedzeniach komisji ,
nienniej jednak spytal czy s4 uwagi bqdz propozycje zmiany przedstawioneso

Przewodnlcz{cy Rady. oswladczyl ze nie widzt urng.

Przeq'odniczqcy Rady cniny poprosil Pzerlodnlcz4cych Konisji o opinia.

Rad d Hdma $)  oc\B -  P /c{oo l ic /dc.  Koi  .  i  dLdler l .  qo r  . r {a  i
In l id \ r ,  J , r  |  )  i  OLl , .u  D s tuJu. \  1  1 . ,  pou i \d /  d ld .  /e  (o .  r ld  pro l ( t r
uchwab zaoliniowala pozytyMie .

RadDa Antonina Ainbrozewicz - Sawcak powiedziala ze Konisja Politlkj
Socjalnej,Zdrcwia, Praw C,-lowiek! i Prawoz4dnoioi projekt uchwaty
zaopiniowata po4-rywnie .

Radny Wieslaw Kuchta Przewodnjcz4cy Komiqji Oswisry i Kulturv oswiadczyl
ze komisja projek! uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Pvewodniczqcy Rady popfosil o przeglosowanie prcJekru ucnwary.

Uchwala zostala podjeia przy 12 glosach za, I przecnvnyDr / J.Berent i I
wstrzymuj qcym siQ -Uchwala Nr Xn/24 I /09.

r.,"*oan;",a.y n"ay C-iny, powiedziai ze kolcjny projek uchwab dolyc?-y
v9ru2enia opinii dorlczqcqj objqr o udz alow $ ,,Zielonu8u6k ch
wodociagach i Kanalizacji" Sp.z.o.o. Pzesodniczqcy dodar .ze pro.jek! b),1
szczegolowo onawiany na komisjach. c7, sq w zwiazku z tym p),tania.



Radni pytai nie z8losili.

Mieszkuiec wsi Racula, Pan J6zeiNogly, s!)tal na co idzic z budzetu 300 1ys
21, ojakie udziab, chod,i. naiaki cel. w ciqgu osrahich d'voch lar dalijnyju2
l0 mh, my dajemy na naerody dla Zarzqdu i dla innych oscib, mam na ten

Pzeivodniczqcy Rady cniny, wyjainil z
$fiqtku, i o,lko z uwagi na obecnosi

Pan Nogly sp).tal, na co jest p.zeznaczonc

udzielii slo$ Panu Nogtemu w drodzc
Pani Prezes, wigc proszg o zadanie

100 t )  s .

Radny Jaroslaw Berent zwr6ci] sie do P&a w6jra o Fajainienie.

W6jt, na wstepje powjedzial, 2e poliryka okreslona stosownymi uchwalami
pEez polrz€driqradr dotycz4cymi iunkcjonowmia s!6lki sq konsekwencjq
naszych dzialan. Odpowiadajqc teraz na pytanic na jakie cele. bad4
prze,naczone dzisiejsze Srodki, wyjainiam, 2e na wym janp sieci wodocl€oscj,
dosylowej z azbesrowej na nrny nratefial. Dalej infonnacinie w6jr towiedzial
ze ftnkcjonowanie sp6tek jesr ualeaione od posiadania w niej udzia16w. .,W
laszej ' spotce jesi dwoch udzialowc6w, samorza.d miejski i my. Spolka na
1ns€stycje na naszyn lerenie wyda na nie ze irodk6w wlasnych $, tyn .oku
700000 na hudowe sieci wodociagorvej Molra, o ryDr 2. wyddifiy juz
i  0 000 000 rd 'oor(r .  n \ . lq ,e Je"r  probd podr p, ienid emo.- i

Pan Jozef Nogry ., s,trqcil b) pan Wojt nie klanal bo n1a na ro stosowne

P.zewodricz{c)' Rady Gmin} zwr6cil sie do pana Nog}ego mowiqc. ze skoro
zadal pytdie prosi aby wysluchal odpowiedzi.

W6jt zwrocii si€ do Przewodniczqcego prosz{c o us,anowarie jego osobyj
stwiedzenie! 2e klmie jes! ns pog.uniczu pfzyzwoitlch zachowan, jalo W6jt
nte zyczt sobie aby uczeslnik sesji publicaie rygiaszal takie oklcslcnia, prosz€
aby pozion s€sji zostal zacholany.

Przewodnicz4c) zwr6cil sie do Pana Naglegoab)  n ie  form! lo$t  tak i !h



w6jt dodal,2e rnomenl budowania sp6lki byt loprzedzony wniesienlen do niej
laszego majqtku, ten maj4tek to sracja uzdahianis wody ra Zawadzie, krora
kiedli bi4a wlasnoscl4 miasta. zadDcj fizycaej Bor6wki nie wnieili(my isiea w
Przylepie, a ieraz sieci wodociqgowo kanalizacyjne budowanc a $odt6w

Pan JozefNogb, oswiadczyl ze dyspoDuje materia{ai1i na temat sp6lki, s,Srod
.jej dzialalnoici s:l np. remonty! napnwyj uslugi.iest to cala gama uslus lqcznie z
krawlectwem, czy W6jt ma pewnoSa ze le 300 iys 21, nie p6jdzie rp pokrycie
st,%t Sp6tkiwynikrych z innej dzialalnosci.

Przewodnicz{cy Rady cminy poprosi} o przedstawienie opinii z posiedzefi
Komisji.

Rldna Hama Wysocka - P.zewodDicz4ca Konisj i Budzetq Rolnictwa ,
InAastrukury iOch.ony Srodowiska powjedziala. ze kohisja prejckt
uchwaly zaopinjowata po4,Iy1vnie.

Radna Antonina ADrbrozewicz- Sawczuk powiedziala ze Komisja Polityki
Socjalnej, Zdrowia, Praw Czlowieka i Pra$orzadnoici pro.jekr
uchwaty zaopiliowata pozrl)qnie .

Radny Wiesta\! Kuchta-P.zewodniczqcy Komisji OSwiaty i Kulru,r powiedzial
ze komisja projek! uchwaly zaoliniowaia pozltlqnie.

Pueivodnicz4cy Rady Gmiry, loprosil o prestoso\ymie uchu€]y.
Uchwala zostala podjata ll gtosani za try I wstrzymujqcym sje
/ A,Sawczuk/. -Uchwala Nf XXX/242109,

Radra Hanna wysocka- $ inieniu rnicszkaic6rr Przylepu. podziekowala za
podj€cie uchrvaly. k!6rc pozwoli na wymian€ sieci, wsryscy wiedz4a zwlas^^
rudniczymjest azbes!.

7l
Przewodnicz{cy Rady Gminy powiedzia}, te koleiny proiekr uchwal_a dotyczy
wyrazenia lub nie s]ra2enia zgody na wyodrebnieDie w budzecie Gminy
Z i ( l o n a C o r a  r o d l o q  . , r o $  + ) . h  1  d ' r s / q o e . < , .



Przewodniczqcy Rady Gminy o$iadczyl . ze projekl tej uchwaly szczeg6{owo
byt om6wiony na posiedzeniach konisji,
P.Tewodniczasy spltal czy sq pltdia.

Sohys s,si Ochla-Czcslarv Smolinski w imieniu srupy sollys6w poprosil aby
nie dieniaa doqrchczasowych zassd naliczania fundnszn solcckiego. pono\hie
zrvolai spotkanie z sohysarni i jeszcze raz om6wi6 ,,nowe" zasady.

l 2

2e jako radny ijako solrys nra w:itpliiyotui
sq sprzcozne opinie i wiadomoici co bedzie
co mo2na bedzic lc srodki spozytko*aa, \y
na ten temat intbnnacjc.

lundusz pozostawli

Radny ireneusz RypsoD dodal,
co do tego litnduszu . bo
noda robia, co nie, na
r6znych pismach sqroae

Radna Hanna Wysocka- powiedziala ze w czasopismach porad udzielajq
redaktozy, wiec nie nogapublikacje bya wykladnia prawa.

Radny Tadeusz Borek- zaproponowala aby
dolychczaso\trch zasadach.

Radny Tomasz Sroczynski o(wiadcztl ze nie lr-yjecie no\rych zalad rnoze
spowodowaa ograniczenia w dziataniach sotiysom j radom soteckim.

Radn) lreneusz Rypson powiedzial zejemujako sohysowi latwiej co( zrobii
bo ma diete radnego, ale czy sohlsowi spolecznie bedzie sie chcialo co(
zrobii Io raczej nie.

Radna Antonina Ambrozetlicz' Sawczuk- ryylala dlaczcgo tak p6zno rudnyn
pEediozono projekt uchwary, skoro Ntawa jesl z dnia 20 lulego, na
pewno lanstwo sohysi nie zosiali dobrze poinfomowani, na pewno nie
bylo wystdczajacej dyskusji naten temat, a zobligowani jesresmy przyj{i
ten lrojekt uchwaly do 30 czeNca tcn projckl uchwaly! wzwia:kuztym
ze tak powieh slawi. siQ nas pod 6ciaD.t , czy nie mozna bylo eczeiniej
Panie Puewod.iczqcy przygotowai tego p.ojekl!' uchwaly. a !o drugie
jesl za oddaniem spraw sohysom, krofe 10 spru$] podniosqpoziom pracyi
bsdq wiedzie6 na ,,czym siedzi', wiadomo ze z wiekszej kwoty dla wsi
mozna wiecej zrobii.

Berenr stwierdzil, ze itu1y
dorychczasowych zasadach.



Radny lrencusz Rypson zasugdowala .by mo2e &iQkszlc nieco Srodkl dla
matych solectw.

Pani Skarbnik Ntasnila. ze odpowiadajqc na pltanie dlaczego projek! zostai
dopiero temz pzckazaD), wyjainiu ze do dnia dzisie.jszeeo nie ma jeszcze
akt6w \fkonawczych , co z lego ue usta\ya zostala uchwalona lv luiynr, skofo
zostala opublikowana na koniec kwienria, a od teso czaN nie bylo Sesji, rojest
pierwsza mozliwa Sesja. z powodu bmku akt6w iqkonawczych nie jesr
mozliwa odpo{iedZ na szczegoiowe pytuia. Ponadto wszystkie zadania mxsza
byi zgodne ze strategiqGminy. w ni.h sie inieicii itak tcz bQdrrrczliczde, to
jesl Fdna zecz. Nie mog4 Lez byi zadne rvydatki osobowe, czlli umoNlJ
zleceria, zadne zwia"ki koftielne, s{ ograniczniki iuz z g6ry lodanc jlkie
jeszcze nie wiemy. tJchwala ma byi podjata tylko na 2010 rok, do koica
czeNca . natomiast na rok 20ll jezeli wysoka Rada uzna- te chce ab) rady
rnialy ten fundusz, mamy ustawo\]tennin na podjecie decyzji do konca marca.
Inlomacyjnie Pani Skarbnik dodata, 2e nie wsryslkie soleciwa korzystaj4 z
tirnduszu, sq solectwa kt6re z funduszu nie wykorzysialy ani zloiowki.

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk spytaia czy znara jest opinia
sokysow po spolkaniu z sollysami, podziekowala rcwniez Pani Skarbnik
za intb.nacje od kiedy usiawa zoslala o!!bliko$anr

l l

Radny'lomasz Srocz/nski- stwicrdzi], zc skorc solrysi zdecydowaliabr na rck
2010 nie prryst€pujemy do zmiany, nalczy ich wola uszooivaa.

Sohys wsi Nolf Kisielin ,^ma Jurowata- poprosila aby nie przedlu2a6 ses.ji
dyskusj4 i uszanowai wole sohys6w.

woj! po*iedziat. ze uchwata dolycry w glownej nierze solectw i chodzi w .iej
o to aby po podjeciu pewnych decyzji bylo lepiej a nie gozej, lo co bQdzie
mozna zrobia w ranach nowego funduszu a czego nie, !o tak Daprawde
dowicny sie dolicro po pierwszej kontroli.

Wiacej pyhn nie zgloszono .

Przewodnicz4cy Rady Gminy. powiedzial zc w zwiqzk! z
sklada si9 niejako z dw6ch lrojekt6w, zwr6cit sia z zapytanie
C/)  jp le l  pr leblo . ip-)  oojer  c\"Jr  u r . (  s \  .
liaodrebnienie tunduszu soleckiego, musimy podjqi dn'gq {ch- /



Pani Radca odpowiedziala, ze nie.

Przewodniczqcy Rady Gminypoprosil Przewodniczqcych Komisj i o opini9.

R.dn. tiaua Wysocka- Przewodnicz4ca Komisji Bldzetu, Rolnicrwa i
lnfrastruktury i Ocnrony Srodowiska po$iedziaia, ze komisja nie
wyrzila zgody na wyodrQbnienie finduszu.

Radna Antonina Anbrozewicz- Sawczuk porviedziala ze Komisja Poljtlkj
Socjallej, zdrcwia, P@w Czlowieka i Prawo.zadnosci !rcjekt
nchwaly zaoliniowala leeatyvnie.

Radny Wieslaw Kuchta-P.zewodnicz4cy Konisji Oswiaty i Kultury o(wiadczyl
ze komisja prcjekt uchwaiy zaoliniowala neeatywnie.

Przowodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowdie !rcjek! uchwaly w sprawie
nie tlrazenia zgody na wyodrQbnienie Srodk6w slanowiqcych fundus? qotecki.

Uchwala zoslala podj€ta jednoglosnie Uchwala Nr XXl:/ 241 /09.

Pzewodniczqcy Rady Gminy lowie<tzial, ze nasrapny proiekr uchwaty
s) tu /er  ra  /pod)  nd Jd l ie  e1 e bo.  "  .c r \  od ccrD lo 'a , r

mieszkalnego sprzedawarego na zecz najemcy. Puewodnicz.tcy powiedziai, ze
projekt uchwaly byt om6wiony na posiedzeniach komisji , nieiliiej jednak
sp)4al czy s{ uwagi bqdz prolozycje aidy pEedstawionego projektu.

Przewodnicz4cy Rady, oswiadczyi 2e nie widzi uwas.

Przewodnicz4cy tudy Gminy poprosil Przewodniczqcych Konisji o opnriq.

Radna Hma Wysocka - PzewodniczEca Komisji Dud2eru, Rolnicrwa i
Infi asxrktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, ze komisja p.ojekt
uchwaly zaopiniowala pozttywnie .

Radna Anlonina Ambrozewicz - Savrak-
powiedziala 2c Koniisja PoliLlki
Czlowieka i Prawoz4dnoici prcjekt uchwab

Przewodnicz4ca Komisji
Socjalnej.zd.owia. P.aw
zaop ni{wJla poz}ryMie.



Radny Wiestaw Kuchta Przewodniczqcy Komisji O(wiary iKultur] oiwiadc4,l
ze konisja projekt uchwaly zaopiniowala lozytywnie.

P.zewodriczaly Rady loprosjl o przegtoso{die lrojektu uchwaly.

Uchwala zostata podj9ta pzy ll glosach za,2 przeciwnych / J.Berenr i T.
Srocz/nski/j 1 osobie nieobecnej UchralaNf XXX/244 /09
9/
Przewodnicz4cy Rady cniny lowjcdzial. 2e kolejny prcjekr uclwaty dotlczy
udzielenja ponocy fina.sowe.j Cnille ni€jskiej. na rsr€pie powiedziat . ze
p.ojekt ucbwary byl szczee6lowo om6wnmy na posiedzeniach koniisji i
dotyczy wsparcia dla hoslicjun ni€nnriej lednak slyta] czy s4 uwagi br.di
pfopozycje zmidy przedstawionego pmjeklu.

llze{odnicz{cy Rady. oiwiadczyl ze nie rvidziuwag.
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Przeivodniczacy Rady Cminy poprosii PLzewodnjcT4cy.h Komisjl o oFinia

Konisji Budzetu, Rohictwa i
powiedziala, 2e komisja projekl

lowiedziafa ze Konrisj a Politlki
Prawozadnoici pf ojekt uchwaly

Radny Wieslaw Kucha Przewodniczacy Konisj i O6wiaty i Kulrury oi$iadczyt
ze konisja projekt uchwab zaopiniowaia pozyilwnie.

Pzewodniczqcy Rady poprosil o pzeglosowanie projektu uchwary.

Uchwala zostala podj€ta przy 13 glosach za i I osobic nie obecnei Uchwala
NrXX)t245 /09.
l0/

Radna Hama Wysocka - P.zcwodniczqca
lnfrasrukLrry i oohrony Srodowjska
uchwaly zaopiniowaia poz)tyunie .

RadnaAnloniDa Anbrozewicz Sawczuk
Socjalnej.Zdtowia, PEw Czlorvieka i
zaopjniowala pozyrywnie .

Przewodniczecy Rady cniny powiedzial, zc Dasrepn)
dotyczy zwi€kszenia liczby ctat6w w fes,imch dzielnicowych
Z i c l o . d C o . , . p o { i - d  k l  / ( ! , r ! _ . . . , .  . d l r  b r l  , . / e s . , , ,
tosiedzcniach komisji . nienniej jednak spytai ozy sa uwa
zmiany pzedstawionego !rcjektu.



Komcndant lll Komisariatu Policji , potwierdzil, zclosz€nie fakq,cziie bylo,
lecz,,natozylo" sie kilka imprez, ale radiowozy patolowaly ieren, w rym
Ochli.

Komendan! Policji Miejskiej , na wstepie powiedzial ze w miesiqcu listopadzie
m!a iermin, obowiqzywania porozumienia o finansowaniu dwoch dodaikoslch
etat6w tunkcjonariusz/ dziclnicorych. Decyz.ja o zwiqkszeniu etat6w b€dzie
miala wptyw nie q'lko na sprawne tuikcjonowanie policji, ale tez na
bezpieczeistwo sminy Zielona G6ra. Nie $arazenie zgody na findsowuie
etatow, wplynie niekoEystrie na star etalowy Komendy, tj.badzie
pomniejszony o dwa sunowiska, co w sldiroku daje ok.300 sluzb mniej ato
.juz j€st pogorszelie sknu bezpielzeristwa.

Radny Jaroslaw Befenl {Swiadczyl ze w imieniu stowdzyszenia sportowego
,,Zorzt' w Ochli, zostalo zlo2one zsloszenie o plmowanej imprezie
plenerowej, ale zadnej policji niesFry nie bylo, a mogl chociaz
przejechaa radiow6z. prosza odpowiedziei dlaczego nikogo nie bylo.

Mieszkaniec wsi Racula J6zeI Nogly, spyla] czy gnina niejska f6wnie2
larycypuje w kosztach utrzymdia policji, jezelito w.jakiei liczbie. nie mam
nic przeciwko policji , bo samjesiem emerytowdym policjdtem. Pan Nogly
sp),tai tez ile wakatow jest obecnie w policji.

Ko.rendani bardzo serdecznie podziekowat za stowa otuchy, bo bylem
lEygotowany na to ze bedq tylko slolva k4ayczne. Staramy sie bya wszedzie
lam gdzie poirzeba, ale nie zaws,e jest io mozliwe i to gl6Mie z powod6w
osobowo - technicarych. Odpowiadajac na pltanie dotyczqce findsowoia
eralow policyjnych przez Miasto, to infonnuj€ ze Miasio pokryva kosny 15
stmowisk dzielnicovych , a j esi te2 I 7 waka16w, moi! sie la liczba zwiekszyi

w dalszej czqsci dyskusji glos zabrali
Ambrozewicz- Sawczuk, Jarodaw Befent
podziekowali Policji za pomoc i ochrone w

radni J6zef Bada, Antonina
i Wieslaw Kuchta kt6rzy

orsanizacji fesryn6q, i innych

-r(
bo kilkJ osob zdeklJrowJlo odejscie ze sluzb).
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Przewodniczqcy Rady, oiwiadczyl 2e nie widzi wiecej p]1m

Przewodnicz4cy R!d) Gm;ny poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opinla.

Radra Hanna Wysocka Puewodniczqca Komisji Brdzru, Rolnictwa i
lntistruktuD, i ochrony srodowiska powiedziala. zc konisja p.ojekl
uchwat) zaopiniowala poz)rywnie .

Radia ADtonina Anb.ozewicz Sawczuk powiedziala, z€ Konisja polityki
Socjalnej,Zdrowia. Pmw C,-]owicka i Pfaworz4dnoici projeki uchwaly
zaopiniowala toz,.tywnie.

Radny Wieslaw Kuchta Przewodnicz4cy Komisji Oiwiaty i KultLIr oiwiadczyl
ze konisja projekt uchwaty zaolinio$,ala poz),tywnie.

Prrewodnicz4cy Rady polrosil o lrzeglosowanie projekru uchwaly.

Uchwata zostal! podjQta jednomyslnie Uchwala N,. XX X/246 /09.

W6jt podziekowat zatodjacie uchwaly, sdyzpoczxcie bezpieczeistwa naszych
mieszkanc6wje$ sprallq bar dzo waa+

PRZERWA

Pzewodniczqcy Rady Gniny powicdzial, ze nastepny trqekL uchivaty
dotyczy zawarcia z Miasle Ziclona G6ra porozunienia diadzygnimego.
PrzewodniczaJy powiedzial , ze proiekt uchwaiy byl szczesolorvo om6wiony
naposiedzeniach komisji , niemniej jednsk splt.l czr s{uwasi bqd;lropozycje
zmiany przedsrawionego projektu.

Przewodniczqcy Rady Gminy. sp),tat czykloi z Paisrwa Fdnych ma uwagi.

Rodna Hanna Wysocka' powiedziala, ze w ei{zku z t_vm ze naKonisjach byry
uwasi co do projektu porozumicnia, prcsi aby ndni zostdi zapoznani 7
osraiecznaJeeo werst{

Radna Antonina Arnbro2ewicz- Sawcak spltala kiedy zostanie podpisane
po.ozun'ienie, ift nojej Kon,isji wnbskowalanr o dodanie do teso
p.ojeklu zdnia, w kt6rym si€ bedzie mowilo ze 20 boksow k!6rc
sfnusujemy za kwoig 40lys zl sluzylo lilylko na\zej smiDie.

= [
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Przewodnicz:rcy Rady Gminy spyta], czy PaD w6jt odniesie sie do \rfpowiedzi

Socjalnej ,  Zd,owia,  P,aw C,fo$ ek6 iPra$^rz{diolc prolei<1

W6jt odpowiedzial, ze uivzglqdDimy proiby Pai radnvch.

Radny Jaroslaw Bcrcrt zasuge.owai by pmjckl porozunicnia Gdni otrzymali
pzed podpisanieft by nie powstab lakie nieicisrolcijak w prTypadkuMZK.

Radny Mieczyslaw Jargas- oswiadczyl te Gminanie na podpisanego zadnego

Wiecej uwae nie zeloszono.

PEewodnicz4cy Rady Gminy popfosi] Przewodniczqcych Komisji o opinie.

Radna Hanna Wysocka Przewodnicz{ca KomisjiBudzetu, Rolniclwa i
Inli ashttury i Ochrony Srodowiska powicdziala ze komisja prcjekt
uchwafy zaopiniowata pozytywnic .

Radna AnloniDa Anbrozewicz Sawczuk towiedziala ze Komisja I'olityki

lchwaly zaopiniowala po44lrynie .

Radny wieslaw Kuchta Pze$odniczqcy Komisji O6wiaty i Kuhufy o6wiadc,yl
ze komisja projekl uchwaly zaopiriowala pozytywnic.

Przewodniczqcy Rady pop.osil o przcglosowanie proJekru uchwaly.

Uchwala zostala podjeta przy I 4 glosach za -Uchwdla Nr XXX/247 /09.
r2l
Przewodnicz4cy Rady Gminy powiedzial. 2e nastepDy projekt uchwaly
dolyczy himy uchwat w sprawie nddania slalutu samoizqdowcj insi4ucji
kultLiry .,Gminnej Billiotece Publicznej zls v Zawadzie. Przewodnicz4cy
lowiedzial . 2e prcjekt uchwat byt szczegolowo ornowiony na posiedzeDiach
konisji, niennjej jednak sp)4al czy sq uwagj badz propozycie zmiany
przedstawionego prqjektu.

PEervodnicz4cy Rady Gniny. sp)'tal czy kto( z Panstwa radnlch na uwagi.
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P.zewodliczqcy Rady, oswiadczytr ze nie widzi uwag.

PEewodnicz4cy Rady Gminy poprosil Przewodnicz4cych Komisji o opinia.

Radna Hanna Wysocka ' Pzewodniczqca Konisji Budzeiu, Rolnictwa i
Iniastrukt!ry i Ochrcny Srodowiska lowicdziala, ze konisja prcjekl
uchwaly zaopiniowala pozltlvnie .

RadnaAntonina Ambrozewicz Sawcak powiedziala 2e Konisja Polityki
Socjalnej,Zdrowia, PLaw Czlowieka i Praworz4dnoSci prcjek rchwaly
zaopidowala pozytywnie .

Radny Wiestaw Kuchta,Przewodniczacy Konisji Oswiaty i Kuitury odwiadczy]
ze konisja prcjekr uchwaly aopiniowala poz)1ywnie.

Puewodnicz4cy Rady poprosit o prreglosowanie projektu nchwaty.

Uchwala zostala podjqta przy 14 glosac.h za, Lrchwala Nr )Oa!248 /09.
) 3 1
Przewodniczqcy Rady cminy powiedzia{. ze nailapny projekt nchwaly
doryczy zsad udzieldia i rozmiaru obnizek w realizacji rygodniowego
obowi4zkoweso wymiaru sodzin zajei nauczycieli. krorym powierzono
stanowiska kerowDicze w szkolach i puedszkole prowadzonych przez GminQ
Zielona C6ra. Pzewodnicz4cy polviedzial , ze projek uchwaly byl
szczesolowo omowiory na posiedzeniach komisji , liemiej jednak spytal czy
sq Lrvagi bqdi lropozycjc zmiany pr,-edslawionego prqjekru.

Radna Hdna wysocka, zaproponowala lrzeredagowanie treSci zapi S 1.
poczym przedslawila propozycj e zmiany.

Pzewodnicz:tcy Rady spytal, czy iaka aniana moze zostaa sprowadzona.

PaDi Sekretaz odpowiedziala. ze skonsulto*ala propozycje z radcq prawnym,
kt6ra lie widzi przeciwwskMd do lakieso zalisu.

Przewodniczacy Rady Gminy, sp)tal czy ktod z PansMa radnych ma jeszcze
uwagi.

Pr le{odlnzac) Rad).  o i .  idd. / ) '  ze n e widzi  Jq Jg.
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Przervodnicz{cy poprosi} o przeglosowanie poprawh.

Popmwka przyjeta jednogiosnie.

Przewodnjczqcy Rady Gminy poprosi] Prrewodnicz{cych Konisji o opnria.

Radna Hma Wysocka Przewndnicz4ca Konisji Budzelu, Rolnictwa i
lntiastmktury i OchroDy Srodowiska powiedziala, ze komisja lrojek
uchwaly zaopinio$,ala pozytywnie.

Radna Antonina Ambrozewicz Sa$czuk powiedziala 2e Konisia Polilyki
Socjalrrej,Zdrcwia, P.aw Czlowieka i Praworr4dnosci prcjekr uchwab
zaopiniowala pozytyqic.

Radna Antolina lmbrozeivicz - Sawczuk po$,iedziala ze Konisja Poliryki
Socjalnej,Zdrowia, Praw czlowieka i Praworz4dnoici prcj eki uchwat
?aopiniowala pozytlwnic .

RadDy Wieslaw Kuchta'Przewodniczqcy Konisli Odwjaty i Kultury oiwiadcz-yl
ze konisja projekt uchwaly zaopiniowala pozytywnie.

Prze$odniczecy Rady polfosil o przeglosowanie lrojeklu uchwaty.

Uchwala zosiala podjqta przyjednoslosnie Uchwala Nr Xna/249 /09.
t4 l
Przewodniczqcy Rady Cminy powiedziat, ze nast€pny p.ojek! uchwaly
dotycz/ okeilenia lygodniowego obowiazkowego Dmiaru Bodzin zajea
niekt6rych nauczl,cieli , poczyft lowiedzial, 2c rrcjekt tej uchwaly re2 byl
szczesolowo om6wiony na losiedzeniach konisji , Diemniej jednak spytal czy
sq uwasi bqdt lrolozycj e zmiany przedstawioneso prcjeldu.

Przewodniczqcy Rady Gniny, spytai czy klod z Paistwa Ednych ma uwagi.

Pzewodnicz.qcy Rady, oiwiadczyl 2e nie widzi uwas.

Przewodnicz4cy Rady Gminy loprosii Przewodnicz{cych Komisji o opinie.

Radna Hanna Wysocka Pzewodniczqca Kon,isji B!d7€tu, Rolnictwa i
IDhashuktury i Ochrony Srodowiska powiedziala, 2e komisja projeki
uchwaly zaoliniowala loz'lyMie .



Radny Wieslaw Kuchta-Przewodnicz4cy Konisj i Oiwiaty i Kultury o(wiadczyl
/p roai"JJ p 'o jek.  ucr  h"b /doD aio$ah oo/)) {1 ie.

Pzewodnicz4cy Rady poprosi] o przeglosowanie projeklu uchwaly.

Uchwala zoslala podj€ia jednoglosnie Uchwala Nr XXV50 /09.
l5/
Przewodnicz4cy Rady Cminy powiedzial, ze nast€pny projek uchwat
dotyczy resulaminu udzieldia lonocy malorialnej o chaaklerze socjalnym dla
ucai6w zmieszkalych na terenio Gniny zielona Gom. dodajqc ze projekL
trchwaly byl szczegolowo om6wiony na posiedzeniach komisji, niemniej jednak
sp),lal czy s4 uwagi b4di propozycje anidy przedstawionego projektu.

Przewodnicz4cy Rady cminy, sp)tal czy kioi z Paistwa radnych ma uwagi.

2 l

Radna Hanna Wysocka- powiedziala ze na wspolnym posiedzeniu Komisji
O(wiaq, i Budzetu, zgloszono zniany do!rcjektu, dlatego prosi o ich

Pani Sekelatz przedstalita nowq wersje $ 3 w plkl I i 2, w ktorym zoslaiy
zmienione sXsokosci proceni6w i kwoty.

P?e$oonic / . ic r  Rddy.  o  {  iddcr}  r  /e  1  e $ id l i  uqdf  .

Przowodnicz.qcy Rady Gminy poprosil Przewodniczqcych Kornisji o opini€.

Radna Hanna Wysocka - Przewodniczqca KonisjiBudzetu. Rolnictwa i
Infra$nndury i Ochrony Srodowiska powiedTia{a, ze komisja prcjekt
uchwaly zaopiniowala pozytyvrie .

Radna Antonina Ambrozewicz Sawczuk powiedziala ze Konisja Polilyki
Socjalnej,Zdrowia, Praw Cztowieka i Prawozqdnosci prcjekl uchwaly
zaoliniowala pozltywnie .

Przewodnicz4cy Rady Cminy odczyla] .,nowq' wersja
poc4rm spltal czy sqjeszcze uwagi.

Radly WicslawKuchla-Przewodnioz4cy Komisji Oswiary
ze konisja projekt nchwaty Taopiniowata po44yM

Kuliury oiwiadczyt

$
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Uchsala /-ostala podjeta jednogtosDie Uchwala Nr Lv!X/251 /09.

)61
Przewodniczqcy Rady crniny powiedzial. ze kolejn) lrojekr uchwal) dolyczy
odwoiania Przewodniczqceso Kornisji Polib'ki Socjalncj, Zdrowia , pmw
Czlowieka i Praworzqdnosci, dodajqc, ze wszysc! z paisrwa Radnych
otzymali dokumenty wraz z wnloskicn uzasadniajqctn projekt. kr6ry byl
omawiany na rsz_lstkich Komisjach , prosze bardzo czy ktos z panslwa
Radnych na us agi bqdz pytala do p.zcdstawionego projeku.

Radta Antonina Ambrozewicz Sawczxk- Da wstapie Twicjl, sii do p.n.
Przewodnicz{ccgo i Panstwa Radnych . W ryn mornencie pq,chodzi mi si€
brcni6 , !6by odwolanie mojej skromnej osoby z lelnienia tunkcji
PPewodniczqcej Komisji Poliryki Soojalnej. zdrowia, pFw cztowieka i
Pmworz4dnoici. Poeoli Pan Panie Przewodniczqc]', zc !o kr6tce usrosunkujc
sie do o'ch za'utowjakie na mie uszykowano. Uprzejrnic p.osze aby mie nle
prze0vae mojeso skonnego wyst4pienia. Pozwole sicbie przedstawii jako
Antonina Anbrozewicz Sawczuk, s\reso czasu przedstawiatam sie jako
sumienre smjny, I,an nlic w6$,czas mocno skuyczat jako
w'cepzewodniczqcy, a nialo to miejscc 23 lipca 06. zacyluje . pani jesr
d.ozdzanigminy, g.zmial z mownicy Pan Przewodniczqcy. artvkui \y cazccic z
dnia 2l Iipca 2006. Nast9pnie oswiadczam, iz domniemam iz wniosek 5
radnych, !ir6d nich lych 5 radn],ch klorz) podpisali Miosek o odwotanie
mojej skomnej osobyjest 4 radnych z slborczego koDileru Pana w6jta. Z rych
5 mdDych, kt6rzy lodpisali tcn wniosek iest 2 jeszczc w Komisji rv kt6rej
przewodniczQ, Pm Borek jako cztonck i Pan Jan smorer jako n6j zasrelca.
wniosek i !rcjekl uchwary jest w nonn odczuciu, w moim dorinienaniu jesr
zmorrq kt6rej padan ofiar4 za rvykonywanie obos,i4zlirw radnei i
Przervodnicz{cej Komisji zgodnie ze ilubowdien , uslawq o smorz.idzie i
prawozqdnoftiq w zyciu codziemym. Wniosek jes! rcwnicz zemsr4 za
podpisanie Tawiadorieda do proku.atu.! odnonric zespohr boisk w
Dtzonlowie, jak rowniez podpisarie wniosktr o odwolanie Pda tlany z
pelnienia fu*cji Z-cy Przewodnicz4cego Rady Cminy. czemu dal ry|az
siedzqc izadNil z mojej skrcmne.j osoby d bylam obecna na wsp6lnyn
posie&eni! Komisji Budzetoivej i Oswiaty. zwracajqc sie do mnie slowani.
cyLuje,iicodobrzejestprzezywai odwolanie , ja tcz bafdzo prze2ylvalemri , xr
chce podkrcilii, ze ja nigdy i nikonu nie chcialam rqki, nnie takie slo\yo qie

l
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pzechodzi, pEep.dzan Pmstwa nic p,zcchodzi p.zez tnoje usta, jezeli
Panstwo pozwolicie zac)4uje, jak Pan Wicepzewodniczecy powiedziat
upie.dolii,ia cylqie, za slosowdie niezgodnc z mojqwolq co mlato miejscew
lrzyladku Pana Bary, w odniesieniu do mdncgo Naskrata, Pda Tadeusza
Nasketa.w tyn temacie , opisywala ten temat w Gazecie obecm tu Pani
rcdaktor Dmuta Kulcszynska.( R.dDy Barta rt14ci1 Pani kole2anka). Radna
powiedziata, Pani redakrorjest oskatzenie, zejes! Pani mojq koleza*4. Cytuj€
ten art),kui . ktory ukazal siQ i wrzesnia 2008. ..tuz przed glosowaniem do
Naskrela podszedl Barla. jesl napisane samo CH i wielokropek.
(Przewodniczqcy Rady Gniny oiwiadczyl ze nie lvidzi zwiqzku do omawianeso
p.ojeklu uchwary), radna przypomniala 2e prosila o nie przerywanie jei
wysrqpienia. motywuje zjakieeo tytulu , jest CH lak bedziesz tak podnosi] raka
lo ci j{ npier..... i dalej nie dokoiczt. To lirawda tak do mnie
Wiceprzewodniczqcy powiedziat, ale juz rnu wybaczylem, m6wi do Gazery
Nasket. Tak Pdie Wicep.zewodnicz4cy J6zefie Barta, przezywan, ale nie
odwolmie z linkcji by Panstwo wnioskodawcy i radni wjcdziell. ele nad
sposoben i zarzutami . kt6re przyjmuje jako paszkwil w siosxnku do mojej
osoby. Jest !o !r6ba nieasadna, lodwazenia mojego auto.ytelu, honon i!.o|4
zakneblowanie nmie ust, czyli imlni slouf , siedi cicho i slosuj zgodnie z
rvolq radnych ( Przewodniczqcy stwierdzii ze s4 to tylko domysly Pani ndnej
nie ma takiego zapisu, przywolal fadnq do porzadku bo Pani s'gestie lrzez
siebje wlobrazone przedslawia Pani jako zawatte w projekcie !chwab). wasza
decyzja bedzie zapewne odwohrj{ca mnic z funkcji , posiadacie Pmstwo w
Radzie wi€kszosa , ale jakie teso beda konsekwencje pokaze czas, to co
pzedstawilam Panie Przewodniczqcy, a b)4 Pan uprzejDy mi Przeszkadzai j est
to ry'tulem wstqpu, a teraz pzejde do nerilum slrawy i tak. Moim skomnym
zddien projekt uchwaty w sprawie odwoiania roie z fu.lcji Pce\\odniczqcej
Korisjl jest niezgodoy z obowiirzuj4cymi przepisani prawa jak r6Miez
naruszeniem art. loi uslawy 2 1990 roku o sanorz4dzie. zostaje naruszon)
ndj interes prawny. Uzasadnienie kt6re byl Pan uprzejmy podPisaa Pmie
Przewodnicz4cy Hcnryku Walczal nie .jes! zadnym uzasadnicnien czyll bnk
jest merltorycaego uzasadnienia. Chclalan podkreilii, ze czlonkowie Komisji
w listopadzie 2006 , ktotzy zadeklarowalj gotowoSa bycid w lej Konisji
nominowali na pelnienie lej fu.kcji noje skrcmna osoba, a Rada b'lko
przyklelala t4 nominacja. w dalszej czesci piojektu uchwaly, przywoldy $ 46
Slalutu Gminy m6\ai cFuje ,,P'ewodnicz4cego i Zastepcq Komisji oru
czloitow Komisjipowoluje Rada" nie na mowy o odwolaniu, czylijakobvjest
luka prawna, chociaz podkJeilan ze adne przepisy Dic pozwalajq na
odrvolanie, odwoluj! radnych i paniq radce do ustawy o samoz4dzic z
lgg0rokujak i do wyroku Najwyzszeso Sadu Adninfmcyjncso z diia l5

.  / t
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ljstopada 200 I syng.akl I1 SA/WR/I 7 I /0 I , cltuj 9 liagment postdowienia tegoz
wyroku,, radny gmnry jesr niezalczry 10 do jego woli natezy *1'b6r sposobu
sprawowdia mandaluj mozliwosd sprawowania nandaru Matezniona zostala
wy]4caie od zlozenia (lubowania, ocena pracy radnego zosrata przyvidziana
\rflqcznie na daszczyinie polir)*czncj i lrzyznana wylqcznie z jego wyboru,
tym samyh nal€? uzno6 2c lni Rada cniry anijcj prze$,odnicz4cy ani zaden z
powolanych przez Rade Gnjny organ6w nie maja prawa weryfikowai prawa
zachowania sie mdneso". Mnie wybralo w mjcjscowo(ci mojej , malel ojczyrnie
Raculi,356 wyborc6w. Pyldie do Pani radcy, na kt6re proszQ uprzejmie
odpowiedi Da pilmie, chociaz juz ,-osLalo latie lylanie zlo2one, odnojrie
z.pisu na pojckcic uchwary, ,,zsodne z pnwenl,. gdzie data adnoiacji pani
pmwnik iz jakim prawem, up.zejmie prosz€ Da pi(mie udzielii odlowiedzi
bowiem na pidmie srupa radnych zadala Pani takie p],,ranie .parasaf 2, pmjekru
uchrvaty w kt6rym $trkonanjc uchwary louieLza sie W6jlowi Cminy Zjelona
Gora, w lym Momocie chca zapytaij czy Pan wojt powr6ci do czas6w
Srcdniowieca i ukanjeDiu.je mnie. bqdz laktycznie zaknebluje usra. nran
ladzieje ze Pan w6jt nie posrapi tak z nojq skomnq osobto nic niej jednak
.iest to dta mnie nieaozumiale Pan W6jt jako rzqdz4cy smir4 wykonnje
uchwaly dobrczqce gospoddki sminy a nie mdneso. kr6ry jest nie zalezny inie
podlega W6jtowi ani Prewodniczqcemu Rady cminy . k!6rl jesr powotany do
orsanizowania p.ac Rady iprowadzenia iej obrad. odnosnie projeklu uchwary
ktory ro $ 1 pki.2, wpisuje si€ mo.jq skomnqosobsjako czlonka Komisji ijak
Tal4czonego do tego projektu miosku 5 .adnych. chce powie&iei 2e
prcjeklen uchwaly jut mnie wskazdo na czlonka , a wniosek radnvch iesr
.esrorc/n ie i ie /bddr)  /  raru. /eniem niqd4 ,arJTi  er)k i  . / ;owi ;<a
Przejd€ do zaralo$ jakic rmie sie stawia, chociaz nigdy nie bllam karana, ba
nrgdy nawet oskarzona . Uchwala z dnia 30 grudnia, ieraz przcchodze do
zarzulowi kt6ry to wniosek podpisalo 5 ndnych io s4 panowic Jarsas
Mieczystaw, Hdna Wysocka, Zetecki Jerzy, Tadeusz Borek i Pan tsaia J6zel
pzejdq do arat6w jakle nDie sir stawia. chocjaz nisdy nie bylam kamna iak

)4

upzednio zaaczylan. wyst4pienie na Sesji Rady Cminy w dniu 30 grudnia
ubiesleeo roku w Sxchej. w k16rej to Pani Przewodniczqca posrawita
zaproszonych i qyhaczonych do uhonorowdia go6ci w dyskonfoftowej
sytuacji i zakl6cila annosfer€ uroczyslosci, pltam czy nie nam prawa pfai w
temacie finans6w gniny, w uchwale wyk@o lzesuniFcia w budzecie gniny
na kwot€ l0tys zt na zaku! malerial6w, ustug i pozosiabch. za przyslowiowe
piea dwunasta dowiedzialam sir ze to na jutrzejszq uroczysr{ sesje . zwiqzan4 z
obchodani ls-lecia gnily, na kt6rej |o 7lFoszonych goici 6 osob icst
nominowanych , 6l os6b jest nominowanych pzez Pana Wojta msr Mariusza
Zaiewskiego i Pana Przewodnicz4cego Rady cminy do wrr6znjen. WSr6d
ktorych jesi 6 mdnych z obecnego i popuednieso sktadlfRady, w#6d,Aiorych

'L
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4 podpisato wniosek o odwoldie no.je.j osoby. Sniem domniemad 2c
w)laerodzeni llakietkami w etui, kt6rych koszt wynosil ok. 100 zl , do dzisiaj
nie wiomjaki byl rzcczywisty koszt tego przrjQcia i n! pylsio moich wyborcow
nie hm odpowiedzi .W budzecie bylo przesuni€cie m l0 tys zl. Podkreslm ze
uzasadnienie do lej uchwaly nie m6wilo o zadnym 3 5-leciu i ri.Lzanyni z t)!n
wydatkani, dlatego na Sesji w Suchej $nioskowalm o wyczerpujqce
uzasadnienie tego rypu uchwal .Tu!a.j poryole sobie przyponniea PansM
Radnym mojq wlpowiedz z te.j Sesji. Cytat ,.Radna Antonina Ambrozewicz
Sawcak -powiedziala ze zapoaajqc sie z wydatkami na posiedzeniu Konisji
wyruilm zdziwienie, bo w uzasadnieniu proiektu nie doozyta] sie przyczyn
wprowadzonych zmian w budzecie na rok 2008, nasuwa siQ lytanie czy ny
radni Die mozeny wiedziei, wydaje mnie sie , rym ba.dziej iako
Pflewodnicz4cej Konisjl Socjalnej powimm wiedziea na jaki c€l bLidq
spozltkowanie pieDi4dze. Turaj sklpiam sia na projekcie odnosnie 2008 chodzi
o rczdzia] 75022 Rady Gminy zakup material6w i wyposazeniajalo osoby
fizycaej ijako radnej nic lie n6wi . zakup uslxs pozostalych r6wniez nic nie
nowi. na Komisji wczorajszej dorviedzialam siQ,chwala mi ze zadalarn takie
p),tanie dowiedzialam sie zejesl lo uTdatek zwi{zany z dzisiej szq Sesj€ , wiem
2e takie Sesje powinny by6, 2e powinniimy ueosoii zaproszonych soici
chocia2by kaw4, ale czy radninie powinnilmy wiedziei o rym wcze(niej,iasi€
wczoraj dowiedzialan ze zostalo zaproszonych u i tylko 100 goSci, dlarego z
tego miejsca wnioskuje uzsadnienia zwlas2cz dotyczase budzetd gminy byty
fakrycznie uzasadnieniem szczcgolnie dla mdnych jasne. wyczerpul4ce '
odzwicrciedLajqce nasze polrzeby, uwazam 2r mdni powinni nieco wczeSniej
wicdzied o z.nidach i poirzebsch". WiQc oskarza mie sre w tyn motuencre,
tojest pieNszy zanrl ze )a s\9 Lle zachowalam. Panslwo hacie moj4 osob€
stoje na shzy pralvorz4dnofti, nierozrnlnoici i stanowczo mowig nie.
rozEutnosci , w przypadktr rylu potrzeb gminy i chocjazby mozlirvoici
wybudowoia 30lokali socjalnych, socjalno komulahych w k16rych mowa w
ulotce ilborczej Pana Wojta. kiedy lodchodzil do wyborow, iaj{n.n i slQ z
ni4 nie rozskje !ros,.e Pansrwr, i jest tam napisane *lbudowanie 30 lokali
socjalnych .Powiem tak , noze bede lutaj nieskomna , ba]my sie ale za swoje
p;eniqdze a nie spoleczne , prez€nty kazdy moze dawai ale za swoje pjeni4dze
nie sloleczne. Pd wojt i radni majawysokie uposazenia i dietv, ze na preze']lv
winno ich stai ale nie sraa sko,o Par Henryk Walczak PEewodnicz4cy Radl
cminy Zielona G6ra, kozysta z kom6rki sluzbowej, kt6rej koszt w budzecje
gminy wynosi 2 1ys 21. to jest wslyd (radny Baita slwierdzil , 2e !o wstvd) To
jest wslyd, Pan sie wstydzi za naszq poslawe, wstydz sie Pan roMiez za
siebie, nic b€da tu przytaczaa przykladu Pana zachowdia , nje mniej jcdnak

chociazby okeslenie na posiedzeniu wsp6lnym Konisji w dniu 18 czerwca B.'
zalatwiania polueb fizjologicaych slowami c)'tujQ ,. chodza. sFd do lasu'
odnoftie srstepow.nia do orgd6w icigania z po+rinieciem Komisji
Req,^ in.r .  (oni ' j "  ReN 4:rJ pod p,reuodl t r  ' " r . ,44"n.e,-  1"9." ' ,
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Borka, ktory r6wniez podpisal Miosek. w naszej radzie nie dziala nalezycie,
nie podejnuje do rozpahzenia spraw ktore radni daszali i 4laszajqczy 10 na
posiedzeniu Komisji c4v na Sesjach Rady Gminy , chociorby odnoinic stanu
boiska w Drzorkowie . Odnosze do Sesji protokotu chociazby za rok 2008 ,
gdzie radny Pan Tonasz Sroczynski, gzmial na poNlzszy temat. Cicho sza j
nic sie nie dzieje. Zwracaliimy si€ do Przewodniczqcego Pana Bork!,
uzasadniam leraz drugi zarzut, zc zglaszali(my do organ6w icigania lak,
zac)tuj€ ,. inicjowdie i wyst€powanie p.zecjwko gnririe z doniesienituni do
organ6w Scigania z pominiqciem nozli$,ofti rozstzygnie6 przcz wewnetray
organ rady gminy czyli Konisie Rewizyjna. Tulaj chce lo\riedziei ze
zwracali6my sia z rlnioskien do Przewodnicz{cego, chociuby o
slowodowanie przedlozenia nam faktur odnoanie dozynek w Janach, szdowny
synparyezny Iranic P.zcwodnicz4cy, chyba laniqta Pan. jakqudzielit nm Pan
odpowiedz. Odpowiedz brzniala, ze Pani Skarbnik nie chciala udosteFid
faktur, cltxje slowa .,Pani wiejaki nian stosunek do KoDisji Rewlztnej", z
uwagi na powyzsze zostalismy zftuszeni do zawiadomienia orgd6w
Scigania. , do czego zobowiezuje nas mandat radnego iustawa, nie nozeny
lolerowai niegospodamosci i marowania spoiecznych pieniedzy, dzialalan w
zakresie swoich ulrawnien i w interesie publicznym. Jakie zatem lopelnilam
przesi€pslwo, podpisuj4c siQ lod wrioskien do lrokluatury, chcialam Pa6srwa
poinfornowa6 ze pod wnioskiem podpisalo sje jeszczc 2 radnych Pan Tomasz
Sroczynski i Jaroslaw Befent a nnie pr6bujc sig ukamieniowad , bytam wir6d
rych iroje radnych. OdnoSnie. nastlTDego zazuiu prosze Paistwa jest ro
(Przewodnicz{cy Rady sstat czl ktos srozil Pani radnej, 2e m6wi o
ukdieniowmiu, bo to nie kojaEy siQ z projektem uchwaly). torpedo\lnie prac
Konisji Rewizyjnej, przejawiaj{ce sie n;edzy innymi opuszczaniem obrad tej
Komisji .Uwzalm i uwazam, ze \rfkluczenie a posiedzen;e to mialo lemat:
rczpaLzenie budowy oczyszczalni $iekow na osiedhr Ostoia za 1,5 rnln zl dla
25 don6w, kt6re lam sq wybudowane, wnie iiny rvniosek aby Komisja
Rewizyjna zbadala zasadnosa wyddia z budrelu gniny 21,5 hln z] , wiac
pEystqpllismy do pracy. Kledy na posiedzeniu Komisji Pan Borek wyprasza
Pda Berenla, moim skonrnyn zdaniem bylo 10 zlamanie prawa, czemu dalam
wyraz w piSmje ski€rowdym do Pana P.zewodnicz4c€go Rady Gminy , a
nialo to nicjsce bodajzc w kivietniu ubicglcgo ioku, opuscitan posicdzcnic na
znak solidarnosci. Pd radny Jarostaw Berent nie wyst€powat w swojej sprawie
ale w sprawie miesT-kancow Ochli, mialo to niejsce 2 kwietnia 2008 rokr z
ponad roku czekaliscie Paistwo z moim odwoldiem z iego powodu.
podkeslam ze zadne prawo nie zabrunia takiego loslepowanla, j aki przepis j a
ziamatan opuszcz.jqc na znak protesiu Komisje Rewizyjn+ Nastepne
oskarzenie rc wywolywanie i udzielanie infomacji prasowych nieT-godnych ze
slanem faktycznym, loo nnie si9 oskaiza, oskar2ryto sia mnie zejajestem
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kolezank4Pani redaktor Kuleszynskie.j. i odnoSnie oskarzcnia mnie, ze iakoby
udzielilam klamliwych infomacji do prasy, zaslmawialan sia prosze panshva
po otrzymaniu lego projektu uchwaryr w jakim ro a.tyknle 1o ja sktmalam. o
jaki aq'kul chodzi i na jski tenai. Dorviedziatam si€ na posiedzcniu z dnia I 8
czeNca , kiedy ro Pan WicepEewodniczqcy Mieczysiaw jargas, jednoczejnie
podpisujqcy wniosek o odwotanie mojej osoby. wymachuj:ic wlcinkiem gazery
powiada , ze jak moglam powiedzicc prasie , ze przez dolacje 1 mln zt dla
miasla w celu kursowania autobus6w MZK na teren;e n6zej Cminy nie bedzie
budowanc boisko prry szkole w Przylepie, chcialam Paisrwa poinformowai ze
$..ypowiedziat. to inny radny a nie ja, i ryn nomencie obce wypowiedzi
$'ktada si€ w moje usta. Ja sobje pozwole , nie wien czy szybko aajde bo !o
mi sie poprzcwracalo. zaqtowaa ien2e adykul, o ktory si€ mnie oskdza ze ro ja
powiedzialam, wypowiedzlal to Pan radny Srcczynski. c)lu.ja anykut z Cazeq,
Lubuskiej z dnia 28 paidzienika 2008, kt6feso autorem byla obecna tlraj
redakto. Douta Kuleszyiska i nySlE, re Pdi redako. wlaaciwic zrozumiala
NlslqlieDja na Sesji Rady Gminy, nalisata takjak bylo faktycaje,, Pfezydenr
Kubicki na spolkdiu postawil ra.lnych pod ician:i i zagrozit, zejak zplaciny
do srycznia 2009,10 autobusy nie w)jad4Da cnine, to by{ szntaz. Rada cminy
musiala dokonai nian w bud2ecie i wyciqi kilka inweslycji, miadzy innymi
kompleks boisk prryszkolnych w Przylepic, kt6rt, nie powstanie uboleiva
srocrynski" zacytowalam arb'kul (Przewodnicz{rcy Rady oiwiadcryl ze c}1at
jest imy, poczym go odcz'tal ., lekla rQkq i bez zadncj nesocjacji oddal
Prezydenlowi milion ztotych, denerwuj€ si$ Arnbrorewicz Sawczuk, ltzez
takie dzialanie nic po$stanie w Przylepie kohlleks boisk przyszkolnych" taka
jest rreii adykulu ).Radna sp)aala , sdzie rojesl napisanc. (PrzewodDiczqcy
Rady Cminy odpowiedzia], ze w Cuecie, w arykule. k16tf, byi
zazuten).Radna powiedziala. ze wklad. sic wjcj usta obce sypowiedzi, tyn
momencje nasuwa sie p),mnie jakieso jeszcze haka arajdziecie Panstwo na
mnle. jest !o manipulacja. w odniesieniu do adykul6w prasowycl! krora nie
jes! Wam obca nawei w odniesieniu do Para RadDeso Naskera, z posiedzenia
mojej Komisj; ̂valnjam radnego Naskata z uwagi Da chorobe,jakiez bylo moje
zdziwienie ,ze radDy Pan Nasket Tadeusz uczeslliczy w posiedzeniu Konisji,
zap/atam co sie stato, ze Pan uczestniczy w posiedzeniu , odpowiedzjal
cytujQ ,,Pani Antonino- Janek Smoler zawr6ci] mnic m6wiqc .,co ry ichorzysz,
przed giosowaniem za odwotaniem ArtoniDy ? " cry tak powinno b_va.
Szanowni Paistrao radni, szanowni goscie , Wasza decyzja zapeMe bdzie
odwulujaca n,ic r funkcji Przewod.iczacejKomisii Zdrowia, Pra$,czlowieka i
Pra$orzednoici. Decyzja odwolujasa bedzie, bowiem uwazajqc zc macic ku
temu pfawo i lowody i sunienie. Cz) Panie Ptzewodhiczaly co Pd uczynil,
a l ,  / a \ . : a d o a  e r r e .  a ^ e  / r o ^ i - r y d o p r o k u r a r r r r  u o j .  r a d r ) . 1 . ^ u j e . i q
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oskateniem, zycie pokte co z rym tenaleln badzie dalej- Czlowiek uczciuy
zawsze przegrywa walke z wladz4 Wasze ataki na radn+ ktora usituje wym6c
rzetelnoSd i gospodarczosa w azqdzaniu Sminq oceniq W.si qYborcy i
skorzystm od rsu Panie Pzewodniczqcy Hcnryku Walczak , ze jestem przy
tej m6wnicy nie na tizes4cych sie nogach , prosze mnie ,le nic zozumiei..ja
juz wspomialam na nojej Konisji odwolanie nnie 7 tunkcji bezpraMe,
pozwoli mie Da jeszcze bddziej intensywniejszq lrace dla spolecdotui
naszej Gmin]. Na jednej sesji Panie Przewodnicz4cy, w ubiesbm .ola
poinformowal Pan 2e srupa radnych zlozyla zawiadomienie do prokuralury ,
obajmiajac jednoczesDie, i lak proklrator umozy poslqpowanie. Chciaiam
poinformowa6, ze proku.atura jednak wszczela Sledztwo. nie slyszalam zeby
mdDi, kt6rzy $vorzq wieksm(6 w radzie. ani Pan sam nie byl up|zejnly
sprostowai lego co Pan powiedzia]. Obecnie na lamach prasy twierdzi Pan,
cytujg ,: jak dor4d zdaty si€ nie polwierdziry". Pdie Przewodniczqcy a je2eli
sie potwierdza , jakie konsekwencje wyciasnie sie w stosunku do siebie .
chcialabym zap)aaa jaka kd€ szykuje Pan dla pozostalych dwoch radnycn,
kt6rzy w osobach Pana Jdoslawa Berenta i Tomasza Srccrfnskiego, kt6rzy
podpisali roMiez zawiadomienie do prokuralury, na obecna chwil€
p.zygotowano ukardie mo.jej osoby. Niech sie stanie wolanieba. dziakuje

Przewodniczqcy Rady Cminy- oswiadczyl, ze kotko ustosunkuje siq do
zarzut6w, a midowic'e :
-na pocz{tktr srwierdzi}a lani , ze projekt uchwalyjest niezgodny z lrawen1,ja
mxsza jednak wie.zya Pani Radczyni, jezeli natomiast Pdi uzna 2e jest
niczgodnc, maPani pfawo odwotad siQ do wojewody Lubuski€go

Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk_ przekazala na race Puewodniczqcego
odpis wlaoku na kt6ry sie powotalam.

Prz-ewodnicz4cy Rady Cminy-jezeli chodzi o uT2sadnienie 10 uzasadnienicm
meD4orycznyn jest wniosek skladajecych 5 mdnych. Co do zniany budzelu
doryczaceeo Sesji !v Suchej, to m6wi Pani 2e dowiedzisla sia u piea dwunasla.
dziwi9 sie bo rvsztstkie piojekty uchwaly, len lez byl omawiany na komisjach,
gdzie Pmi mogla sie doskonale o wszystkim zorientowaa o co chodzi i
wyjasnii wszystkie w4lpliwosci, nalomiasl nie rylkoja al€ siekszoSi radnych
dopal.zyla sie w Pmi wypowiedzi swoistego manifestu pueciwko lenu a nie
lego 2e Pmichce !o p.ostu dochodzii wiedzy naten temat

Radna Antonha Ambrozewicz- Sawca&,
p ypomniei, 2e Sesja byla 30 grudnid 2006, a

powiedziala ze chciala by
Komisja 29 grudnia 2008.



Radna Hanna Wysocka- powiedziata, ze na kolejnqScsje wyslqpi zjeszc?e
Jednyn projektem uchwat a mianowicie o ogrdiczenie czasu wyst4pieri
radnych, pomimo tego ze w Statucie Gniq' iest zapis ze Przcwodniczqcy
mo/e ograr ' . / ) .  r /o\  $)  . r , { r i -  ' . ' .  Pn r /d.r  , ,co8rdr. ( /d

Radny Jaroslaw Berent pzypormial ze biereny I 600 zt, tak wiec lalrawda
no2emy na Sesji posiedzie6 l0-20 godzin jak potrzeba na takiej Sesji. bo
to jest sprawa pred€ ws4stkim szczeg6lna , wiekszoai 7 nas bierze
pieni4dze, tak Dalmwda nie robiqc nic, pzyklad ostaLnia Komisja, brak
Pana Barty, ielefon, gdziejestei, a co dzisiaj jes! Komisja. Tojest uklad
,.lezetpeerowski" z lantej ef.ki, mam nadzjcje te jesi to naerywde,
radniki6rzy ro podpisali tworz{ uklad trk napmwde \! pewnym sensie
korulcyjny, io wszystko siq skulja wobec w6jta, my widzim) to w
kazdlm momencie Panie W6jcie. w.acaj.lc do Pani AnLoniny. ro

,,slarzy"radni niech slosuja-jak chctuja tNierdzs ze sqlo ludzle, ktorzy
nie s4 w stanie nad4tya za tyn co sie w Polscc w okesie komuniTmu,
jestem przekonany, a przjkladem s4 dzialacze PZPR u, pamietaciejak to
bylo prawda. Tak wiec zwracam sie z apelem do .,nowo" wybranych
radnych, pami€lajcie, Ze podnoszqc rake za odwolaniem Pani Anloniny
glosujecie z wlasnych pobudek. Jawiem dlaczego, Pani Anlonina b)4a
dla was powicdzny jako mdna nie lv porzqdku z inlej miejscowosci. to
nie powimo w zaden spos6b rzutowai. czy Pdiq Antonina odwolai z
lei Komisii. Nie to Panowie , nie to, nie podnoicie chociaz reki,jak chc€
ja odwola6, niech odrvolaja, lylko panietajcie jcst to powrot do
bolszewik6w, nasi rodzicc walczyli, wiele, wiele la1. iak nie po{'iNo
bya. Ludzie nie odwolujcie jej z Komisji na iakicj podsta$ic, Loiest Po
prostu absu.dtjajestem po prostu ptzerazony , bo tez z lyfr walc44em,
manifcslujqc I maja. i bylem Ta ro repfesjonowany s' taki czy imy
spos6b, takze nowia nie, zastd6wny siq co robimy. Dzi€kuje

Radny J6zef Bana-lowiedzial, 2e wielkie bra$'a za wyPowiedz (oklaski z sali),
jeslem c^vanq kadcncje radnym, nie wicm czy wasjeszczc $ybiortu bo

kl6cii z kolczankanii koleeami. przez cztery kadencjr
nie sp6ailen sie ani ran na posicdzenia. raz mi sie to przydarrylo, Pan
przezp6irukunle byt wi€ccj razy i sie spoznil, niz ia pue.z cz1ery
kadencje. powiedzcie co zobiliscie lrz
miejscowoici, rylko oczemiacie wszystkich o
preciw, radny tak Die.obi, a klaskaa to badzi

,n]tt



Radna Hanna Wysocka- zwr6cita sie do radncgo Bcfcnto, Jarku, Powiedziala
bddzo prosz€ aby mnie Die obrazai zazucad bolszewickie metody, to
ob:c n:c qrn kon I  Ino/-v 2 ^.dc,  a lc n:c n r  l re s) / )$dj  m1r

odlakich. Bo z tmtym systemem nigdy nic lniaim do czynienia i
nigdy nie bed9, bardzo Cie proszQ zwazaj na siowa

Radny Jaroslaw Berent- powiedzial. zejezell chodzi o pface nowych radnych.
np.wiesiu i Tonek.Wiesi w lalaoh loptzednich, lierwsze mieisce
Wojewodztrvie Lubuskin . Stowauyszenie Tonka r6\.nicz, ySle
Slowarzyszede Ochli rowniez to osi4gnie. bo Ochla zaczyna zva

l 0

Radny Tomasz Sfoczyriski- ja koiczec sp.awe odwoldia Pani Antoninv,
chcialbym powiedziei tylko jedna rzecz, nie wyobra2am sobie j ako
radny zeby powstal chociarly taki komPleks boiska jak Przy s7-Lole \v
Dvnnkowie, bo !o byla noj a najwi€ksza porazka jakq moglen odnieia w
tej kadencji, pfosilisny Poa Bo.ka (chociaz powiedzial, ze duperelani
nie b€dzie sie zajmowat jako Przewodnicz4cy Komisji rewizriej) abv
z.jq] sie tym. Zw.6.iliSmy sie rviqc do prokuraiuy, tmmy nadziej€ le
zostan{ r1ciqgni€te jakies wnioski, i mamy nadziej€ ze wiecej iakich
bubli nie bedzie .Dziekuje.

Przewodniczqcy Rady Gn1iny. Mocil sie do PaniAnioniny- informujqc z nigdv
.ie zanieral niko-so kara6 i Pan6w radnych Bcrcnta i Sroczvnskiego te2 nie,
chyba ze ma Pani jakieS szczeg6lne zyczenia, to moze Pdi posiuchan, na
zarzuty gokuraioskie odpowie s4d.

Rad. d A-ror i rd Amoro/a, ic--Sa$c^\  porocr.a o odpo$ eo. /ndpi . - ;e

Pzervodnicz4cy Rady GmiDy, M6cil si€ do pana
moze zabma rylko w punkcie ..Wolnc nnioski i
r),powiadajq sia tylko radni.

Przewodniczqcy Radt Gniny poprosil Przervodnicz4cych Kottisjl o oPnri€

Radna Hama Wysocka Pr7€wodnicz4ca Konisii Budzelu, Rolnidwa i
lnftastruktury i Ochrcny Srodowiska powicdziaia, 2e komisja prcjeld
uchwaly zaopiniowata pozlt)'wnic.

Naelcgo, informujac ze glos
zapylania" $, lytn pxnkcie

il,-<--.\



Radna  ntonina Anbfozewicz S.wcak powiedziata, ie Konisja Polityki
Socjalnej.Zd.owia,Prawcztowick i Praworz4dnosci oswladcz)4a, 2e
Komisja nie wldala opnrii, glosani I a/Borek/, I pzeciw /Sawczuk/,2
wslrzymujqce sie Naskel i Rusinski/.

Radna powiedziala, ze srocila sie z zapfanie'n do radnego Naskrer, dlaczego
sit wst.zymuje, czy ma zastrzezenia .jako do Przewodnicz{cej Konisji.
Odpowiedzial, 2e nie ma zadnych zastzezei. po chwili dodajc alc ja sie
zgadzm ztymi zarzulami. ktore Pani pzedlozono.

Radny wiesla$, Kuchia-Przewodnicz.tcy Komisji Oiwiary i Kulrury oswiadczyl
ze komisja projekt uchivaty zaopiniowala pzyLy$rie.

Radny Jaroslaw Berent zwr6cil sie do nowo {ybranych radnych. jesteimy
!a!.awd€ juz w innej rzeczywistoici , mam gorqcq proSbe ale nie wiem
cz) dobrze bEdq pmietal slo$,a ndncuskiego pisarT2 .,woltera" - ale
powiem tak ,,nie zgadzan sie z rym co mowisz, alc oddan zl'cie 2ebys
mosl nowic". Dziekuj€.

Pzewodniczqcy kdy poprosii o pueglosowanie projektu uchwal).

Uchwaia zosBla lodj eta 6 glosami za.:l trzeciwnymi i5 wstrzymujecymi sie
UchwalaNr XXX/252 /09.
Prrcwodniczqcy Rldy Gminy. powiedzial2e * zwiqzku z rym iz wymaganaJest
zNlkla lvipkszoia 6 glosami uchwala zostala lodj Q,".

l l

Nastepnie Przewodniczqcy Rady Gminy, zwrocil
Poliqki Socjalncj, Zdrowia. Praw Czlowieka
kardydatury Przewodniczqceso Konlsji .
\v tyn oelu P'ewodnicz{cy Konisj i poprosil, o

sie z pro(bq czlonk6w Komisji
i Praworzqdnosci o podanie

Po pzerwie PrzewodDicz{cy Rady GmiDy, powie.lziat zejesteim} zobowi{zoi
do podjgcia uchwaly w slrawie rybofl Puewodniczecego Komisji, czy
czlonkowie Komisji maj4 cheheso do pel,rienia tej tunLcji
Radny 'Iadeusz Borek' czlonek Komisji na PrzewodDiczqcego Komisji, zglosit
radnego Jacka Rusinskiego.

Plzewodniczqcy Rady, zwr6cil sie z zapytanlem do radnego Rusinskiego. czv
wrraza zgoda na pelnienie funkcji Ptewodniczirccgo.

t l

Radny Jacek Rusiriski \ryazi] zgod€.



32

Przewodnicz4cy Rady Gminy. odc44ai projekr uchwaly znieniajqcej uchware
w strawie powolania Komisji Polilyki Socjalnej Zdrowia, Praw Czlowieka i
Prawozqdnoici, infonnujqc, ze na podstawic stosownych ptzepisow uchwala

w i L uchwaly Nr 1/6/06 Rady Gminy Zielona G6ra z dnia 30 listopada 2006
roku w sprawic lowolanie Komisji Poliiyki Socjalnej, Zdrowie , Praw
Czlowieka j Prawozadnoioi, wprowadza siq nastqpujqce ani y: w pkt I
wpisuje sia Jacek Rusinski Przewodniczqcy Komisji. w pkt I wpisuje sie
Antorina ADbrozewioz-Sawczuk czlonek Konisji. S 2. brzmi $rykondie
uchwaly powierza sie W6jlowi Gminy Zielona C6ra, S 3. Uchwala wchodzi w
rycie z dniem podj€cia i podlega wlavieszeniu na tabiicy ogloszeri w sotect\va i
tablicy ogloszen w Urzedzie Gminy Zielona G6ra.

Po odc4tani! prdjekt! Przewodniczecy Rady Gminy spyial ,, Czy kto( z
PansNa Radnych Da jakieS nwagi bqdi zasnzezenia do kandydalury Pma Jacka
Rusinskego?".

Radny Jaroslaw Be.ent. powiedzial 2e jesl ba.dzo zadowolony z takieso obrolu

Pzewodnicz4cy Rady poprosil o przeglosowanie proiektu uchwaty.

Uchwa{a zostala podj€ta 11 glosdi za, pry 3 wstrzymrjqcycl sig Uchwala
Nr XXX/251 /09.

Radna Adonina Ambrozewicz- Sawczuk- powiedziata. ze mysli i2 nie tak
powinno byi bowiem uwazan, ze czlonko$'ie Konis.ji w liczbie dzisiaj 4
os6b powinno sie zebraa i puedyskutoivaa przewodnichvo i to
pzewodnictwo wnto sie ukonstytuowa6, a tftaj .adny Borek
zaproponowala kandydata, k6tf sie zgodzit. a nie tak przepisy m6wi+
m6wi4oukonstytuowaniu sie . wysu*aj4c kmdydata.

Ad.8
1 /
Radna Anronina Ambrozewicz Sawczuk- Prasa napisala afyku] w sPrawic
vrciecia ponnika pzyrody - debu w PrrylePie, ludzie plakali, w gazecie bvta
w'1rowicdi Pana w6jta i Pana Jacka urzQdnika Gminy. rodzi sie wiec p)'toie,
czy Konisja Budzetu i niedzy imytni Ochrony Srodowiska naczelne w Paniq
Hann{ Wysock4, zajmowala siE lyn lenatem i chcialabyrr ustyszea wniosek
lej Komisji bowiem jest to Komisja mi€dzy innymi oclnony Srodowiska.
R6wnie2 swego czasu na lanach pracy bylo dx2o na lema! *ylewania tuiek6w
w niejscowosci Zawada na srunry imrych wtaicicieli, nie uslyszalam jak



l l

si9 tym temalem, bo pierw byl taki mons a poiem .,6mierdz4ca sprawy", gmina
ponosita koszty sqdowe, 1o po pienaszym sygnale 'nieszkanca tego by nie bylo.
Chcc znad opiniQ Konisj i Ochrony Srodowiska w rych tcmatach.

2l
Radny Tomasz Sroczynski powiedziat ze na pltmie do Pda W6jta- Swego
czasu W6jt powoiai osobe czy mozc zcspol do zbadaDia problemu ,,ucieczki"
nasrych Drieszkanc6w-uczni6w do szkol miejskich, chcialban si€ dowiedziei
czy cos w tej sprawie ustalono, czy cos si9 robi by zacheci6 mieszkancow do
meldowdia sie w Crinie.

3 l
Radny Jaroslaw Berenl-powiedziat, 2e chcialby sia
lista dzielnicowych, chcialbyn taktlisi€ otrzymai.

znplai czy sporzqdzona jesi

Radny Marixsz Rosik nrocii sis z proib4 o zakup radd6w. Wiele Gmin
zakupiono taki sprz€i, majqz tego tylutu dodatkowe dochody. a koszty zakupu

5l
Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczuk- spltata co dalej z jej wnioskiem o
praca^staznik6w na dwie zmiany, mosli by np. jeden zaczyna prace rano, dn'gi
o 10", Iub np. pracujq w soboty jip.

Radly Jdoslaw Berent zglosil wniosek o zakup chociaz 2 wianaczk6w, bo na
Salijest dusao, chybaslaa nalo gmine.

P.zeworhicz4cy Rady cniny, zwr6cil sie z p.oib4 .adnej Hmy wysockiei o
.dpo*:edz nd adar 'e p)  J r id doDc/ace op r  i  Komisi .

Radna Hmna Wysocka wyjasnila .2e Komisja nie opinio'vala ani wycinki
drzew ei rywozu nnieci w Zawadzie.

Radny Mariusz Rosik powiedzjal, ze nawiqzujqc do temaru wycinld dibu, to
nie byl on nigdy lomnikiem przyrody, ponadto zaerdal onjuz mies/Qdcom,
a co do gniazd to zadne ptaki nie zakladaj { gnizd na debaoh.

I .



Ad.9
Przewodnicz.lcy mdy zw.6cll si€ z zapltanietn do W6jta Gniny, czy udziell
odpowiedzi na pytania.

W6jt powiedziai. nie rozumie niek6rych dzialan, czernu naja one sluzya czy
tylko..nakrecaniu" armosfery skandalu.
Co do mda,!. to nawet jezeli ,.doj,zjsny" do .ieso zakupu to nnFiny
pamietai. ze 80% to bedq zdjecia naszych mieszkanc6w. w lym tutaj
siedT4cych. temat jest akualny, podkreilam 2e temat bez-pieczeistwa
mieszkanc6sjest naiwazniejszy i ten fakt bedziemy brad wpie$srej kolejnoici

Jezeli chodzi o dmnianowosi pHcy straznik6$,io do tematu niozemy wr6cii,
w prypadku jczeli bedziemy lniea wiakszqobsada osobowqstaznik6w.
Co do t),tania. doiycz4cego, odpbryu uczniow z naszych szk6l to nigdy nie
powolywalen ani zeslolu ani nikogo do *adania pr4czyny odplym uczni6w,
chwilowo byla lendencja sladkowa. dzisiaj jesr juz szrost dzieci. sweso czasu
Pan dyrektor Towpjk podj{t jcst pfzep.owadzenia debaly na ren temat. na
dzisiaj najmniej dzicci jest w Sia.yn Kisielinie, wz.ost odnoto{ljeny w
Drzonkowie i Ochli, a co do meldunk6w, nie mamy inne.j mozliwoici
znobilizowania nieszkancow do meldowania sis jak rylko nedialna
propaganda. Zamierzam wystqpia do mieszkdnc6w z ulotkq ale nusiny
postaporvaa uwatnie by nie obraai mieszkancow, ktorzy ze swych
obowjqzk6w wywia-zuje sie nalezycie.
Lista dzielnicowych jesl ryvieszona na tablicy nrfornacyjrcj, z!.ez ndni ja

Radny Jaro}ala Berent-zwr6cii si€ do Pana W6jta, n6wiqc ze nie chce byi
niegrzeczny, ale W6jt morvi o sprawach jakie prcponowal I lata remu, bo jaki
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tak, w6jt swoje i tak to w),glqda.
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Pani Anna Hali! - pzedslawila kr6tko tresi
zaintereso{rnym.adDyn zostanie spraivozdanie

Przewodniczqcy Rady Cminy, powiedziala. ze kolejny pu t obrad to
przedstawienie sprawozduia, z realizacji sospodarki odpadani. w zwiqzl'u z
tym ze radni ohzynali spmwozdanie.

P.adni zapzeczyli, intbrmacji, slrawozdania nie otrzymali.

sprawozdania, infbmuj4c
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Radnd Anronina Ambrozewicz- Sawczuk spytda, jaki byl lioblem w
pzekazaDiu sprawozdania radnym, prosi aby na przyszlos6 takle dokumeno,

Przewodniczqcy P€dy, odpowiedzial ze tego rypu dokumcnty bedq
przyszloici p.zckazywlne radnyn! spytal.zy s{jeszcze pylania.

Radny Jaroslaw Berent,.

Wiecej pytan nie zgtoszono.

Ad.u
Prewodnicz4cy Rady Gminy Nwiedzial,2e kolejny punkt ob.ad Lo,.wnioskii
infounacj e", prosza o dyskusje.
t l
Mieszkaniec wsi Slary Kisielin- Zenon Ramada, poruszyl spmwa
bezpieczenstwa nieszkanc6wi pfosz4c o *ykona.ie puejicia dlapics,-ych !.zy
ulicy Pionier6w l-ubuskich nd ulicy Sw.Floriana lest lo wjazd do remiry
OSP, Straz Pozana jest w kajosf,m sysiemie ratowniczym i wozy bojowe
wlezd2ajq o r6dych porach .Temai ten zglasza] iuz radny , a ja jq rylko
ponawia . Mialem tez przyjenrnosa bycia na Sesji w Suchej, czy mam zwrccie
statue*e jakqtam otrzymalem lub pokrya je.j koszty.

Radna Antonina tunbrozewicz' Sa8czuk powiedziala 2c nie bylo o ly'n morvy
2l
Mieszkanka wsi Racula Pari Wanda Litecka- powiedziala, 2e korzlslajqc z
obecnoSci uczestuiczenia w Sesji, marn dwa pltania. Jedna to postawjenie
zraku ogariczenia prtdko(ci na wjetdzie w ulica Glogowskldo 30 knvg, bo
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budowa chodnika w slrone poczty, czy chodDik bldzie budowany dalej . takjak
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Pani Slanislawa Nogly nieszkanka wsi Ractrla_ wypowledziala si€ na temat
odwolania Pani Antoniny Ambrozewicz Sawczuk z iirnkcji Pzewodniczircej
Komisji, PaniNogry stwierdzila, 2e nwaua ta sprawQjak sszyslkic lego rypu za
spnwe honoru. kro( pomysl; ze co 1aln honor,ja uwuam ze honor to podslawa
ozlowieczeristwa. Radni k16rzy wysiqpili z wnioskiem o odwolanie. udezajq w
to co oztowiek ceni sobie najbardziej 14. honor' W odwotaniu zstacam uwag9



a )'kulami i1d. Ja poszukalam . i s, S I uchwaly jest mowa ze odwoluje siE
Pani4 Sawcnk. zSodnie z $ 46 Statutu. Nie wicn czy S 46 jcst odpowiedni do
odwolania, S 46 usl. I posidawia co nasi€puje .. Przewodnicz4ceso i czlonk6w
Komisji powoluje Rada", co to na wspolnego z tq wlainie spraw+ nie wiem ?,
lu1aj n6wi sie o powolaniu a nie odwolaniu, dlatego lal,iry zvna.zy. ,2. ro
nie jest podstawa lmwna. Nastepnie powolanie sie na { 21 i$ I0 tezjest
niewlaiciwe. Albo zalis , ze wykonanie uchwaly powierza sia woirowi
Gminy, czyzby radDi podlegali w6jtowi Gminy Pdu Mariuszowi
Zalewskiemu?. Wtadza jesl uchwa{odawcza i wykonawcza, W6jt ma wiadzr
$fkonawczq a PrzeivodDiczecy uchwalodawcz4 dlatego w uchwale
wykondie powimo sie powierzya Pn ewodniczqcemu Ridt a nie w6jtowi .
Czy tak powinno byi aby xchwaly byly wywicszanc na tablicach i wszyscy
wiedzieli ze Pani Sawczukjest odwolana.

Przewodniczqcy Rady Gminy, powiedziala .2e Pani Nogty pzedstawia tu swoje
hipotezy prawne, proponuj4c ciekawe .ozwiqzdia. wiec chyba oczyivistynjesl
zeje(li uchwala b€dzie wywieszom to rv takiej treici j aka jcst podj eLa, nikt nie
badzie nic dopisywal ani sk]cilal.
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PaniNogly. s$,tata czy \viec Datablicy bed?ie uchwala z nazwiskiem.

Przewodnlczecy odpowiedziil, dtsk.

Pani Nogb slwierdzila, ze Przewodniczqcy wraca do iredniowiecza, kr6re
lrwato do XVII wieku, to co nozna czlowieka wlkeilii ol tak sobie / dalsa
czasa wypow;edzi j est niczrozuniala z uwaei na szum na sali/.

Na koniec radny Tomasz Sroczytiski-powiedzial ze chcialby sia pochwalia
osiqsnieciami Slowarryszenie na Rzccz Roryoju Wsi Racula, poczym
przedstawil wyr6aienia jakie Stolvauyszeric otrzymalo.
5l
Pzewodniczqcy Rady Gtity, lowiedzia] ze cicszy nas sukces jaki
Stowarzyszenie osiq8n.do.

k- zslosila wniosek aby !a odcinku
clogowskiej z ulica Drzonkowskq ,
ochoddw ciea'oiichlowyzej 3,5 ro!

I  / 1 .,w 4,
Radna Antonina Ambrozewicz- Sawczu
drogi od shzyzowania drosi ulicy
rozwazyi propozycje zakaTu wjazdu san



Za elosen mieszkanca wsi Racula. prosza o usiaiicnic znaku osmniczcnia
pradkoici na ulicy Gtosowskiej do 40 kntsodz. Co do chodnika na uiicy
Glosowskiej , ro na posiedzcniu Konisji Pan W6jt wyjasDit t-e chodnik bed,ie
budowany do konca zabudowan, ale ni $flduczone jest ze $, pfzlszlym roku
bedzie budowany dalej.

Pzewodnicz4cy Rady Gminy zwr6ci] si€ do Pana J6zefa Naglego w sprawie
skerowanego lajego rcce pisna. wtainiajqc t€ Przes'odnicz4cy Rady nie ma
biura obstuei mieszkalic6w sDriny. Po 10.jes! Rada by poprT€z radnych kierowaa
p),lania mieszhnc6w, na czlia pylai radni winni odpowiadai , na p)4anie na
kt6re nie zna odpo\aiedzi , p),tad poprzez zddawaDic pytan 1ub inle.pelacji.
Moga korespondowai z mieszkdcani gniny na lemaly osobisie, ale jezeli Pan
do mnie si€ ̂ raca z szercgicm pyr.n, wyliczen ild., dolycz.tcy w.doci4gow,
kanalizacji itp. Odpowiem wojewodzic jcili do mnie si€ zw.6ci , bo Pan do
wiadomodci przeslal skarge, ze nie otrzymal odpos,iedzi na zadde pltdia.
Naloniast Panu odpowiem. 2e nie bede rozpowszecnniat Pana litcratlLrl, z
kta,r4 sie nic zgadzam. Pismo dolqczylen do prctokoiu, z k16rym kazdy noze

Pan J6zef Nosly powicdzial ze wystqpi w imieniu spoleczenstwa (
Przewodnicz{cy Rady zluwazy}, 2-e nie mA Pan prawa \L,powiada6 si€ t
inieDiu spoleczens$a ), Pan No8ry odpowiedzial ,ze ma takie !mwo, dodal ire
cziowiek chcialby miea wszystko od reki. alc nic zawszc si€ tak udaje Zeodnie
z przepisami ustawy o gospodarce konunalnej ar1. 9 mowi sia ryrtnie w
jakim zakesie noze funkcionowaa sp6lka, ktora powstala w wyniku
prywatyzac.ji. a mczej komercjalizacjl ZwiK w zielonej Gorze. Bylem mocno
zaskoczony . ze ZWiK prowadzi dzialalnoSi wszechstrornq lrodukcyin{ ,
uslugowa. w zakJesie tak rozleglyn ze trudro m6wia o tym , Ze pfowadzi
dziatalnosd dla zaspokojenia porrzeb splqecznoici gminy czy miasta. Mozna sie
zgodzic z 4 punklami dzialalno(ci sp6]ki, ale z lozostab,ni lie i w r!k4 sp6lke
m) *eszli6my, weszlismy w spolke kt6ra powinna miea,,S.A" a,,Z.O.O" i
dlatego mam o to pretelsje ,jezcii klo kLokolwiek to zbada to sp6]b n1o2€ byi
uniewazniona i laka ro jest przlkra syuacia. sp6lka ma ok. 90 r'i2n)ch
dziaialioici. jeden z pmwnikow stwierdzil ze brakuje tyLko krawlect'va (
Przewodnic24cy Rady Gminy. 7wr6ci1 siQ z zalFaDiem do Pana J6zefa, czy jak
myili,..sp6]ke zalozyl Jancio Wodnik inikl si€ nalym nie poaal" ). Pan Nogly
odpowiedzia], ze spolkE zaloryl Pan Wojt Zalewski , Gmha ma 30 mln
udziatow. Pan Nogty dodal, 2e byt bt.ld x, PIT-ach w,vkylem 1o ja i zglosilem
do Uzedu Sk!.bowego. poczyn oni io loprawili. Ja nie chc€ tu dyskr.rtowai,
ale ktos chyba przyjdzie po ronm do glowy i zdozy spolktlakcyjn+ Zgodnic z
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ustawq o gospoda.ce komunalDej. k16ra nas obosiazujc to nie jest zSodne z
pmwcn , to jest jedno. JesT.ze kt6ciuiko, prosze aby Pani Radczyni prawna
weszta sobie w Intemet i sobie slrawdzic wyroki sqd6w administacljnych od
2001 roku dorycz4ce att.2l do 25 iart.40 ustawy o sanorz.Ldzie gminnytn,lam
jest bardzo duzo material6w. Jezcli chodzi o forms lisania uchwat. to moja
nalzonka juz o tym powiedziata i ma lutaj sluszM. MJg. ze to co dolyczy
gospodarki , czy iinans6s,i nkonania rych rzecz) , moze wisiea na tablicach
ale nie o radnych i ukonqauowaria sie. jak pueglaSam w Internecie te uchwaly
to mnie, nie odpowiadam siebie, W6j!liejest Przewodniczqcym Rady Gminy,
Wdjtjest I jednq cze6cie sminy ( W6jt s!]'tal Pana Noglcgo diaczego 'now', ze
zalozylem sp6ike ZW i K, przeciez Pan wie ze 10 nielrawda), Pm Nogly
odpowicdzial, ze Pan wszedl do tei sp6lki, a powinien sie Pan na tym znaa ma
Pan dw6ch rddc6w prawnych.

Maiusz Rosik podziekowai Bszystkim kto.zy uczesLaiczyli w
9l

t0/
Pani Prezes Beata Jilek w na\tiqzaniu do \tfpowiedzi Pana Naglego nie mog€
nie zabraa glosu, ot6z chc€ powicdziei, ze Sp6ika powstata I liPca an1 n'e w
wyniku komercjonalizacji ani w wyiku Prywalyzacji tvlko bvlo io
puckszralcenie zakladu budzetowcgo w oPdciu o ustawq o gospodarce
komunalnej $ 23. Spolka powslala w Nrniku przejecia wszysLkich maj4thow,
klore byly dotychczas w trwaryn uzylkowaniu, natomiast jezeli si€ two.z-v
sp6lke prawa hmdloweSo dla zabezpieczenia dzialalno(ci , a chce poriedzief
2e oprocz dzialalnosci lodstawowej lrowadziny dzialalnosa poDocniczq
wykorzystujqc lasze nozllwo3ci, by zarcbia troche pieniadzv bv znnlejszvi
krore s4 ujmowane w tarytie na doslawe wody i odbi6r iciek6rv Takq
dziatalnosciqjest i ustugi tfarslortowe rykorztslujqc naszc sanochody i uslugi
sprz€tu budowlanego, baddia laboratolf.jne . uslugi warsztalu mechaDic^ego
ale cale zyski idq w kosay i o tyle sqnizsze koszry ceDy wodv i icick6w l teru
chc€ powiedzied nie sp6tka akcyjna, bo.icstejn! *talrosciq samou 4du miasta
isniny ij€zeli bedzie taka decyzja wlaicicieli, to Maiciciel wvPuiciakcje ile
akcje nos{ byi kufione plzez prywatne osobr. a wledy.ja nie wiem iak bv bvlo
, cenami wody i iciek6w, na pewno byly by *fzszc Poza qrm chce powiedziei,
2-e statut byl sprawdzony lrzez prawnik6s', przez nolartusza a uchwata kt6ra
byla podjeta przez Miasro byla r6wic2 $rawdzona tzez sluzbv soiewodv,
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r6Miez mielidmy konliole mjwyazych orgs6w i niki tego nie
zakwestionowal, wiec nie chcialab).m aby takie klamliwe dodoMie informacje
poszly w ere.. Dzi€kuj9.

Przewodniczqcy Rady Gniny, podziekowal Pani Prezes za wystqpiene.

Praqodniczqcy Rady Cniny 7atr*.nal obmd X-\X sesji Rddy Cmrny Zielona

Seke cy Rady Gminy
JeE!


